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Това е невъзможно, политизира се икономически проблем, заяви
Таско Ерменков, председател пна енергийния съвет на БСП
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ак се прави на голо място глобал-
на енергийна криза? Лесно е. Спират
се доставките на евтин газ и се оста-
вят първите икономики в света без
алтернативни доставки. На това сме
свидетели в последните месеци. Но
перспективата цяла Европа да оста-
не без руски газ тази есен и зима,
очертана от председателя на ЕК
Урсула фон дер Лайен, вече е катаст-
рофа. Направо ни духна  лампите.

Кой ще загуби? Европейските
икономики и всички, свързани с па-
зара на ЕС. Но по-важното е, че над
половин милиард европейци вече
няма да са в златния милиард на чо-
вечеството. С осигурено топло и
светло бъдеще.

Какво следва? Следва масово
обедняване в Европа, свиване на све-
товните пазари на стоки и суровини.
Оттам - политически кризи, стачки и
граждански войни. И тогава - крачка-
та към световна война е много малка.

Това е непосредственото ни
бъдеще без надеждни газови достав-
ки, без руския газ.

Кой има интерес от това Европа
да загуби своята икономическа мощ
и гражданско спокойствие? Същите
онези глобалисти, които разпалват и
печелят от войните, на гърба на не-
щастието на хората.

Изход винаги има, но човек го виж-
да чак когато остане гол, бос и
замръзнал. А някои, като днешните
еврокомисари, никога няма да го наме-
рят. Защото просто не го търсят.
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Нора СТОИЧКОВА

Председателят на ЕК Ур-
сула фон дер Лайен заяви, че
“Европа трябва да бъде под-
готвена за най-лошия сцена-
рий: пълно спиране на достав-
ките на газ рано или късно”.
Тя смята, че за смекчаване на
последствията Европа трябва
да спести 15% от потребле-

нието си до март 2023 г. И
призова европейските страни,
които не са зависими от рус-
кия газ, да покажат солидар-
ност с онези, които са прину-
дени да полагат усилия за
запълване на газовите храни-
лища.

Според председателя на

енергийния съвет на БСП
Таско Ерменков такова пълно
спиране на газа не е възмож-
но. Политизира се икономи-
чески проблем, който трябва
да бъде решаван в интерес на
икономиката, индустрията и
хората, каза той. “Такова на-
маляване на потреблението на

ИБ на БСП ще предложи на Националния съвет на партията,
който заседава днес, два варианта за третия мандат за кабинет,
които ще са с хоризонт до петък, съобщи Георги Свиленски.

ÁÑÏ Ñ ÄÂÀ ÂÀÐÈÀÍÒÀ ÇÀ ÌÀÍÄÀÒÀ

ÏÅÒ ÄÍÈ ÙÅ Å

ÌÅÆÄÓÑÐÎ×ÍÀÒÀ

ÂÀÊÀÍÖÈß

ÄÎÃÎÄÈÍÀ

„ÂÇÃËßÄ”: ÍÈÍÎÂÀ

Å ÇÀÍÎÐÌÀËÍÈ

ÎÒÍÎØÅÍÈß Ñ ÐÓÑÈß

Маските вече са задължителни в градския транспорт в София. Повечето от пътниците обаче не спазваха
заповедта на Здравната инспекция. От миналата седмица маските са задължителни и в обществения превоз в Ямбол
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руския газ ще удари битовите
потребители и икономиката,
ще направи Европа неконку-
рентоспособна. Тези действия
са срещу интересите на евро-
пейската икономика и наро-
ди. Те обслужват чужди на ЕС
икономически интереси”, за-
яви той.

СНИМКА БТА
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Над 1,5 млрд. лв. е
предвидено да бъдат от-
пуснати за домовете за
болни и за стари хора.
Това е предвидено в
Стратегията за дългос-
рочна грижа. Парите
трябва да дойдат от Ев-
ропейския фонд за реги-
онално развитие - до
139,7 млн. лв., от Евро-
пейския социален фонд -
632 млн. лв., 753 млн. от
Плана за възстановяване
и устойчивост, както и

МВР създава специално звено за про-
тиводействие на престъпления срещу при-
родата, съобщиха от министерството. Със
заповед на министъра на вътрешните ра-
боти в оставка Бойко Рашков е създадена
работна група, чиято задача е бързо да ана-
лизира необходимостта и възможностите
за създаването на екополицията. В коми-
сията са вдключени експерти от различни
звена на МВР, които се занимават с
престъпления срещу животни, на екоми-
нистерството и на земеделието, на проку-
ратурата, на неправителствения сектор,
както и двамата депутати от от комисията
по околната среда и водите.

Една от основните задачи на експерти-
те е разработването на единен протокол за
действие при установяване на посегател-
ство, нарушение и/или престъпление про-
тив природата, както и структурирането
на координационен съвет, който да осъще-
стви навременна и ефективна подкрепа,
посочват от МВР. Работната група трябва

Íàä 1,5 ìëðä. ëâ. çà äîìîâå
çà áîëíè è çà ñòàðè õîðà
Ще бъдат закрити 60 на сто от съществуващите места
за настаняване на хора с увреждания

съфинансиране от
държавния бюджет. Тези
дни правителството одо-
бри план за действие
през 2022-2027 г. по На-
ционалната стратегия за
дългосрочна грижа.

Програмата пре-
движда да бъдат създа-
дени нови услуги за ре-
зидентна и дневна грижа
и подкрепа за над 8300
души с увреждания и
възрастни, които не мо-
гат да се обслужват

сами, осигуряване на
качествена грижа и под-
крепа в нови услуги в
общността поне за 2700
души с психични раз-
стройства, умствена
изостаналост, физически
увреждания, със сетивни
нарушения и с деменция,
които ще бъдат изведе-
ни от специализирани
институции. За над 50
хиляди души с уврежда-
ния и възрастни ще се
осигури грижа в домаш-

на среда и в общността,
включително и чрез па-
тронажна грижа, дистан-
ционни услуги и асис-
тентска подкрепа.

До 2035 г., както е
предвидено в Закона за
социалните услуги, ще
бъдат закрити  същест-
вуващите домове за хора
с увреждания, а до 2027
г. - 60 на сто от тях.
Всички домове за стари
хора ще бъдат реформи-
рани в съответствие със

стандартите, определени
в Наредбата за качество-
то на социалните услу-
ги. За възрастните ще
бъдат създадени и нови
социални услуги за ре-
зидентна грижа.

В 840 от вече съще-
ствуващите социални
услуги, които се финан-
сират от държавата, ще
се подобри средата,
включително и чрез мер-
ки за осигуряване на
енергийна ефективност.

Основен приоритет в
плана е и повишаването
на професионалния ка-
пацитет на служителите

и специалистите и на
ефективността на систе-
мата за дългосрочна гри-
жа в отговор на нужди-
те на хората. За първи
път ще се отдели по-се-
риозно внимание към
услуги като телекеър и
телеасистенция, което
ще позволи адекватна
подкрепа на самотни и
уязвими хора с хронич-
ни заболявания и хора с
трайни увреждания в
отдалечени и малки на-
селени места.

Коментар
на стр. 5

При новия вариант на Оми-
крон инкубационният период е
3-4 дни от контакта. Това става
ясно от думите на проф. Тодор
Кантарджиев. По думите му
симптомите са гърлобол, хрема,
отпадналост, а някои започват
само с температура. Той пояс-
ни, че за този вариант бустерът
действа няколко месеца, а про-
гнозата му е, че от 1000 пребо-
ледували коронавирус 270 души
могат да повторят. Проф. Кан-
тарджиев е категоричен, че тряб-
ва да бъдат върнати КОВИД-
зоните.

Според общопрактикуващия
лекар д-р Гергана Николова па-
циентите не бива да плащат за
изследване. “Или ги пращаме
към лаборатория да си плащат
тестове, или ги насочвам към

Çàáîëÿâàíåòî ñ íîâèÿ ÊÎÂÈÄ-19
å 3-4 äíè ñëåä êîíòàêò

ÌÂÐ ñúçäàâà åêîïîëèöèÿ
да реши как да се създадат условия за по-
добряване на информационния обмен меж-
ду институциите, както и единен специа-
лизиран канал за подаване на сигнали за
нарушения и/или престъпления срещу ди-
вата природа и животните.

В МВР вече съществува специализира-
но звено “Зоополиция и кинология”. Пре-
ди време то обяви, че има 349 регистрира-
ни престъпление срещу животни за една
година. Само четири години по-рано бро-
ят им е бил далеч по-малко - 178. От 2011
г. престъпленията срещу животните са кри-
минализирани и полицията има ангажи-
мент да ги разследва като всяко друго
престъпление. От няколко години насам се
предлага създаването на специализирана
телефонна линия за сигнали за престъпле-
ния и неправилно отношение към живот-
ни, тъй като те се получават на телефон
112 и повишават натоварването на номе-
ра, което забавя ефективната реакция от
страна на зоополицията.

специалист, издавам направле-
ние, пациентът да се разходи, да
мине през регистратура и да чака
да види дали специалистът може
да го вземе. Борбата с епидеми-
ите е въпрос на национална си-
гурност”, коментира лекарката.

Данните от неделния ден по-
казват, че над 27% от изследва-
ните за КОВИД-19 са положи-
телни.

От понеделник маските в
градския транспорт в София са
задължителни. Те са задължител-
ни и в обществения превоз в Ям-
бол от миналата седмица. Оста-
ва задължително носенето им в
болници, аптеки, оптики и дро-
герии. От здравната инспекция
препоръчват на работодателите
да въведат дистанционна рабо-
та, където е възможно.

По-равномерно разпреде-
ление на почивките и учебни-
те дни предлага Министерст-
вото на образованието и на-
уката за следващата учебна го-
дина. Според проекта на за-
повед, публикуван за общест-
вено обсъждане, ваканцията
между първия и втория срок
ще бъде пет дни - от 1 до 5
февруари 2023 г. Досега тя
беше само един ден, което е
твърде малко за възстановява-
не на учители и ученици.

Още миналата година про-
светният министър акад. Ни-
колай Денков обяви четири
допълнителни дни за неучеб-
ни и заедно със съботите и
неделите училищата затвори-
ха за девет дни.

Последният ден на октом-
ври 2022 г. ще бъде неучебен.
По този начин есенната вакан-
ция ще бъде четири дни, вклю-

чително празничния 1 ноем-
ври. Последните учебни заня-
тия за 2022 г. ще бъдат на 23
декември. Учениците ще се
върнат в клас на 3 януари
2023 г. Великденската вакан-
ция ще започне на 8 април
2023 г. за учениците от I до
XI клас и на 12 април - за два-
надесетокласниците. Всички
ще влязат отново в училище
на 18 април 2023 г.

Няма да се учи в дните на
задължителните държавни зре-
лостни изпити и на изпитите
за национално външно оценя-
ване в VII и X клас. Ако пред-
ложението на МОН бъде при-
ето, матурата по български
език и литература ще бъде на
19 май 2023 г., а изпитът по
втори предмет по избор, как-
то и този по теория за придо-
биване на професионална ква-
лификация - на 23 май 2023 г.

СНИМКА БТА

Премиерът в оставка Кирил Петков връчи грамоти на ученици и техните ръководители
за постигнати високи резултати на международни олимпиади и състезания през 2022 г.
На събитието присъстваха министърът на образованието и науката в оставка акад.
Николай Денков и министърът на електронното управление в оставка Божидар Божанов

Ïåò äíè ìåæäóñðî÷íà
âàêàíöèÿ ïðåç 2023 ã.

ЗА ПРЪВ ПЪТ
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“ ЦИТАТ НА ДЕНЯ

Ïðîâåæäàìå ïðåãîâîðè
çà ïðàâèòåëñòâî íà
Áúëãàðèÿ, à íå êóðñ ïî
ïñèõîòåðàïèÿ íà Àç-à.
Ñ Àç-à ñå çàíèìàâà
Ôðîéä è äðóãè
ïñèõîàíàëèòèöè...

Корнелия Нинова за
консултациите за кабинет

БЪЛГАРСКА СОЦИАЛИСТИЧЕСКА ПАРТИЯ
НАЦИОНАЛЕН СЪВЕТ

ПРОГРАМА НА НАЦИОНАЛНИЯ СЪБОР
НА БСП „БУЗЛУДЖА‘ 2022”

ПОСВЕТЕН НА
Празника на Българската социалистическа партия - 2 август

131-ата годишнина на организираното социалистическо
движение в България и провеждането на Бузлуджанския

учредителен конгрес на БСДП.

ВРЕМЕ НА ПРОВЕЖДАНЕТО
- 30 юли 2022 г. (29 - 31 юли 2022 г.)

29 ЮЛИ 2022 г., ПЕТЪК

- 15.00 - 16.30  ч.  - СТАРА ЗАГОРА, заседателна зала на Хотел „Верея”
Конференция и флашмоб на Младежкото обединение в БСП.

- 18.00 - 19.00 ч. - ПАМЕТНИК НА СВОБОДАТА НА ВРЪХ „ШИПКА”
Ритуал за поднасяне на венци и цветя в чест на боевете при Шипка по

време на Руско-турската война (1877-1878) и на 144-та годишнина от Ос-
вобождението на България.

30 ЮЛИ 2022 г., СЪБОТА

-10.30 - 11.00 ч.
ИСТОРИЧЕСКА ПОЛЯНА
Поднасяне на венци и цветя на паметника на Хаджи Димитър, на ба-

релефа на основоположниците на партията и на паметника на партизаните
от Габровско-Севлиевския отряд;

- 10.30 - 11.30 ч.
СЦЕНА НА ИСТОРИЧЕСКАТА ПОЛЯНА
ПЪРВА ЧАСТ НА ХУДОЖЕСТВЕНАТА ПРОГРАМА
(с участието на Миро, Владо Димов, Цветан Бонев)

- 11.30 - 12.30 - НАЦИОНАЛЕН ПОЛИТИЧЕСКИ МИТИНГ

- 12.35 - 14.00 - ВТОРА ЧАСТ НА ХУДОЖЕСТВЕНАТА ПРОГРАМА
(с участието на Виво Монтана и Лилия Андонова)

Изпълнителното бюро на
БСП ще предложи на Нацио-
налния съвет на партията два
варианта за решение за тре-
тия мандат за съставяне на
правителство, които са в съот-
ветствие с основния закон на
страната и ще бъдат с хори-
зонт петък, съобщи пред жур-
налисти председателят на ПГ
“БСП за България” Георги

ÁÑÏ ñ äâà âàðèàíòà çà ìàíäàòà
Националният съвет решава днес какви ще са действията на партията

Свиленски.
Вариантите ще бъдат пред-

ложени първо на Националния
съвет, който ще заседава днес,
и след това ще бъдат оповесте-
ни. Свиленски допълни, че на
29 юли /петък/ един от двата
варианта ще бъде изпълнен.

Ръководството на БСП се
събра на спешно заседание, след
като преговорите за третия
мандат за съставяне на прави-
телство зациклиха. В петък
Слави Трифонов се оттегли от
тях. В неделя се проведе Коа-

лиционен съвет на лидерите на
БСП, ПП и ДБ, но решение не
е било взето. Партньорите са
обсъдили управленската про-
грама, хода на преговорите и
са решили да дадат възможност
на мандатоносителя - БСП, да
прецени как ще постъпи.

 “Мандалото хлопна за
“Има такъв народ”, преговори
с хората на Слави Трифонов

няма да водим повече, заяви
преди коалиционната среща
лидерът на БСП и вицепреми-
ер и министър на икономиката
и индустрията в оставка Кор-
нелия Нинова в тв интервю.

“Отстъпихме всичко въз-
можно, положихме всички въз-
можни усилия. Всичко, което са
пожелали по същество за Бълга-
рия, е отразено в програмата.
Очевидно има нещо извън това,
което ги накара в последния
момент да се оттеглят, така че
няма връщане назад повече”,

категорична бе Нинова.
“За мен няма опция Слави

Трифонов да е наш партньор
отново, подчерта по-късно и
министър-председателят в ос-
тавка Кирил Петков. Единстве-
ното, което се чудя, как са се
почувствали депутатите на Сла-
ви, когато за пореден път са
включили телевизора и са виде-
ли лидера им да ги хвърля за
пореден път под автобуса, без
да ги пита”, коментира Петков.

“Не можахме да повярваме,
че от днес до утре някой може

да претърпи катарзис, затова
поставихме условие - КПКОН-
ПИ и Бойко Рашков, преди да
продължим преговорите”, по-
сочи той. “Когато започнахме
преди седем месеца, подадохме
ръка на партията му, за да
бъдем истински партньори.
Много бързо дойде разочаро-
ванието ни за неща, които ни
се струваха целенасочени за
усвояване на средства”, каза
още Петков.

Той сподели, че има още
осем “свестни” депутати от

ИТН, които биха могли да на-
пуснат парламентарната група.
Не смятам да говоря повече с
тях, обясни Петков. Според
него това било работа на ман-
датоносителя.

Не знам дали няма някаква
възможност депутатите от “Има
такъв народ” да се разграничат
от този, който ги е инсталирал,
но всичко е въпрос на време,
коментира съпредседателят на
ДБ Атанас Атанасов.

Още на стр. 11
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УРСУЛА ФОН ДЕР ЛАЙЕН:

Åâðîïà äà å ãîòîâà çà
ïúëíî ñïèðàíå íà ãàçà
Председателят на Европейската
комисия призова всички, а не
само засегнатите, да пестят
синьо гориво

Председателят на Европей-
ската комисия (ЕК)Урсула фон
дер Лайен заяви, че “Европа
трябва да бъде подготвена за
най-лошия сценарий: пълно спи-
ране на доставките на газ рано
или късно”. Пред агенция ДПА
Фон дер Лайен посочи, че един-
ният блок трябва да е готов за
този момент, който може да
настъпи рано или късно, като
същевременно добави, че за
смекчаване на последствията от
този сценарий Европа трябва да
спести 15% от потреблението
си на газ до март следващата го-
дина. Този процент представля-

Урсула фон дер Лайен

ва общо 45 милиарда кубически
метра газ, отбеляза шефът на ЕК
и добави, че целта е най-късно
до 2027 г. “да сме независими
от вноса на руски газ”.

 Фон дер Лайен също така
призова европейските страни,
които не са зависими от руския
газ, да покажат солидарност с
онези, които са принудени да
полагат усилия за запълване на
газовите хранилища. Изявлени-
ето на Фон дер Лайен пред
ДПА става преди насрочената
за днес извънредна среща на
енергийните министри на Ев-
ропейския съюз. Нейните ко-

страни Фон дер Лайен изрази
увереност, че предложенията в
крайна сметка ще получат одо-
брение. “Сигурна съм, че енер-
гийните министри съзнават от-
говорността си”, каза тя и
допълни, че ЕС трябва да из-
гради “предпазна мрежа”, за да
преведе всички безопасно през
следващите две зими.

“Понастоящем Русия доста-
вя газ частично или изобщо не
доставя синьо гориво в 12
държави членки”, заяви Фон дер
Лайен. “Ето защо Европа тряб-
ва да се подготви за най-лошия
сценарий: пълно спиране на
доставките на газ рано или
късно”, добави тя и припомни
позицията на ЕК, че поведение-
то на Русия е изнудване.Европа
няма да се подчини и няма да
смекчи санкциите. Седмица по-
рано еврокомисарят по енерге-
тиката Кадри Симсон каза, че
икономиите на газ в блока досе-
га са били за едва 5%.

По-късно “Ройтерс” съоб-
щи, че Франция е против опре-
делянето на единни цели, пред-
ложени от ЕК за намаляване на
потреблението на газ, като се
позова на представители на
френското енергийно минис-
терство.

ментарите идват на фона на
критиките, изразени от редица
страни членки, включително
Испания, Португалия и Гърция,
относно предложения от коми-

сията план за намаляване по-
треблението на газ с най-малко
15 на сто между 1 август тази
година и 31 март година.

Въпреки отпора от някои

Îìáóäñìàíúò ïîèñêà
êðàòúê ðåìîíò íà
„Òîïëîôèêàöèÿ-Ïåðíèê”

Да се съкрати първоначал-
но обявеният срок от 53 дни
за планиран ремонт на “Топ-
лофикация-Перник”, пре-
поръчва омбудсманът Диана
Ковачева, съобщиха от инсти-
туцията. Наскоро топлофика-
ционното дружество обяви, че
заради предстоящи ремонти
няма да работи от 8 август до
30 септември. В писмо до
изпълнителния директор на
“Топлофикация-Перник” АД
Чавдар Стойнев Диана Кова-
чева препоръчва той да пред-
приеме действия за съкраща-
ване на първоначално обяве-
ния срок.

При омбудсмана са постъ-
пили жалби от жители на Пер-
ник заради продължителното
спиране на снабдяването с
топла вода. “Гражданите
изтъкват, че планираното
прекъсване на услугата за
срок от 53 дни ще създаде
големи неудобства и ги при-

нуждава да правят извънред-
ни разходи за осигуряване на
алтернативни средства за под-
гряване на вода”, пише омбуд-
сманът.

Ковачева подчертава, че
при продължителното прекъ-
сване на централното топло-
снабдяване ще бъде затрудне-
но поддържането на добра ин-
дивидуална и колективна хи-
гиена, което е от изключител-
но значение в борбата както
срещу КОВИД-19, така и сре-
щу сезонните инфекции.

“Като отчитам важността
на предстоящите ремонтни
дейности, смятам, че е нало-
жително да се потърси начин
да се намали техният срок,
например с удължено работно
време, работа през почивни
дни и пр.”, категорична е Ко-
вачева. В заключение тя насто-
ява да бъде информирана в 14-
дневен срок за предприетите
действия от дружеството.

ОБЩИНСКА АДМИНИСТРАЦИЯ - ПРАВЕЦ, СОФИЙСКА ОБЛАСТ
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КАРИКАТУРА НА ДЕНЯ

Раздвижване
Аида ПАНИКЯН

Сериозното раздвиж-
ване в социалната сфера
в последната половин
година не остава скрито
за никого. За пръв път
са предвидени и невиж-
даните досега 1,5 млрд.
лв. за дългосрочна гри-
жа - израз, който очевид-
но за нашата действител-
ност отдавна е изпраз-

нен от съдържание. Днес
кабинетът, макар и в
оставка, се опитва да му
даде смисъл.

Факт е, че въпреки
болното и застаряващо
население, на практика
досега нямаше сериозни
действия за дългосрочна
грижа. Медиите поста-
вят на дневен ред всеки
случай на липса на
достъп до здравни и со-
циални услуги на хора-
та от отдалечени и труд-
но достъпните райони,
сръчкват държавата, но...
През последните 10-12
години държавата оста-
ваше глуха. Освен в слу-
чаите, когато трябваше
да си прави пиар.

Затова не знаем кол-
ко души от тези райони
имат нужда от лекар,

колко стигат до меди-
цинска услуга (особено
през зимата), колко имат
храна, дърва, ток, колко
са починали от КОВИД-
19 в домовете си, колко
- от инфаркт... Знаем, че
болничните легла за
продължително лечение
са минимален процент
от общия брой, но също
така знаем, че те не но-
сят приход.

Само че дългосроч-
ната грижа не се свежда
само до въпросните бол-
нични легла. Нито до
настаняването на стар
или болен човек в хос-
пис. Нито до събиране-
то на дарения в навече-
рието на празници.
Дългосрочната грижа не
се свежда и до онези
добре познати български

старчески домове, при-
личащи на филм на ужа-
сите.

Тя е уважение към
предишното поколение
и заем от следващото. Тя
е грижа за онези, които
не могат да се справят
сами и се нуждаят от
съдействие и подкрепа,
а не от съжаление или
подаяния. Тя е грижа на
държавата и затова изи-
сква стратегическо пла-
ниране.

Очевидно най-сетне
някой у нас осъзна за
какво става дума и започ-
на да прави стъпките.
Ако има и достатъчно
време да осъществи иде-
ите... Или пак някой ще
прати европарите в не-
чий конкретен джоб?
Дано не стане така!

Крокодилски сълзи
Мая ЙОВАНОВСКА

Да, всички в държа-
вата - и изпълнителна-
та власт, и фирмите, и
обикновените потре-
бители, са притеснени
ще има ли достатъчно
газ през зимата. И опо-
зицията също в лицето
на ГЕРБ. И толкова са
разтревожени бившите
управляващи, че реши-
ха, меко казано, да по-

пресолят манджата, да
надуят балона до спук-
ване, да плашат, че да
извличат дивиденти.

Миналата седмица
стана известно, че
държавното дружество
“Булгаргаз” е уведоми-
ло надлежно столична-
та “Топлофикация”, че
ще й спре газа за про-
срочени задължения за
доставка на синьо го-
риво в размер на над
328 милиона лева.

Ден по-късно подо-
печната на Бойко Бо-
рисов столична кмети-
ца Йорданка Фандъко-
ва и председателят на
Столичния общински
съвет Георги Георгиев
правят спешна пре-
сконференция. Та гер-
баджиите са много
притеснени за софиян-

ци и провиждат, че ако
газът за “Топлофикация
София” спре от сеп-
тември, това няма да е
заради стотиците ми-
лиони дългове на дру-
жеството към държав-
ния доставчик “Булгар-
газ”, а заради липсата
на достатъчно синьо
гориво. А това ще за-
сегне 1 милион души в
София. Друга гербад-
жийка реве, че се опит-
ват да фалират “Топло-
фикация”, за да я при-
ватизират.

Само да припомним,
че “Топлофикация” се
управлява от Столична-
та община, където ГЕРБ
са се окупирали отдав-
на. И всяка божа годи-
на “Булгаргаз” заплаш-
ва да им спре газа за-
ради неразплатени

дългове.  Всяка!!!  И
всички калпави реше-
ния, които доведоха до
това дружеството да е
в окаяно финансово
състояние, са на ГЕРБ.
Те загробиха дружест-
вото, а сега ронят кро-
кодилски сълзи за него
и софиянци.

Кой ще ви повярва?
Клиентите, както нари-
чате потребителите,
които превърнахте в
крепостни ползватели
на некачествена услуга?
Та вие на практика сами
признахте, че “Топло-
фикация София” не се
управлявана добре, след
като ще търсите за дру-
жеството междунаро-
ден консултант и фи-
нансов мениджър. Дали
остана някой, който да
ви се “връзва”?

АНАТОЛИЙ СТАНКУЛОВ
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ПРАЗНИК НА ГЛАВНА ДИРЕКЦИЯ “ЖАНДАР-

МЕРИЯ”. Определен е с ре-
шение на МС от 6 юни 2002
г. На този ден през 1881 г. с
указ на княз Александър Ба-
тенберг е приет Привреме-
нен устав за устройството
на жандармерията.

811 - ХАН КРУМ РАЗГРОМЯВА ВИЗАНТИЙЦИ-
ТЕ ПРИ ВЪРБИШКИЯ ПРОХОД. В битката загива
византийският император
Никифор I. Според легенда-
та Крум заповядал от че-
репа му да се направи обко-
вана чаша. Битката е
завършекът на една бри-
лянтна политическа и во-
енна стратегия. След нея България се налага като
една от първите сили в Европа.

1856 - РАЖДА СЕ ДЖОРДЖ БЪРНАРД ШОУ,
ИРЛАНДСКИ ДРАМАТУРГ (УМИРА 1950 Г.). Носи-
тел на Нобелова награда за ли-
тература (1925). Известен с ос-
трия си език. Строг критик на
викторианското общество и за-
щитник на правата на жените.
Един от създателите на Фаби-
анската общност - организация
на интелектуалци, които вярват, че обществото
може постепенно да се реформира в посока към
социална справедливост. Сред най-известните му
творби са “Кандида”, “Човек и свръхчовек”, “Анд-
рокъл” и др.

1928 - РАЖДА СЕ СТЕНЛИ КУБРИК, АМЕРИ-
КАНСКИ РЕЖИСЬОР, СЦЕНАРИСТ И ПРОДУ-
ЦЕНТ (УМИРА 1999 Г.). Смя-
тан за един от най-добрите
режисьори на XX в. Сред изве-
стните му ленти са “Лоли-
та”, “2001: Космическа Оди-
сея”, “Портокал с часовников
механизъм”, “Пълно бойно сна-
ряжение”. Последният му филм - “Широко затво-
рени очи” (1999), предизвиква огромен интерес,
както всичките му по-ранни творби.

1936 - УМИРА МАРКО ТОТЕВ, ОБЩЕСТВЕ-
НИК (Р. 1858 Г.). Съдия, окръ-
жен управител на Бургас, де-
путат, блестящ адвокат по
граждански дела - няма нито
едно загубено дело. Негови
пледоарии дълги години били
еталон за студентите в
Юридическия факултет на СУ. Известен с пер-
фекционизма и педантичността си относно ра-
ботата. Името му е станало нарицателно за
лош късмет и несполука поради липсата му на
късмет при игра на покер.

1989 - РОБЪРТ МОРИС Е ДАДЕН НА СЪД ЗА
РАЗПРОСТРАНЕНИЕ НА ПЪРВИЯ КОМПЮТЪ-
РЕН ЧЕРВЕЙ ПО ИНТЕРНЕТ. Американският
студент пуска в световната
мрежа самовъзпроизвеждаща
се компютърна програма.
“Червеят” използва интер-
нет, за да разпраща свои ко-
пия до крайните устройства.
“Червеите” почти винаги
причиняват вреда на мрежата, тъй като консу-
мират от нейната пропускателна способност,
докато вирусите почти винаги повреждат или
променят файловете на заразения компютър.

1995 - ПОДПИСАНА Е КОНВЕНЦИЯТА ЗА
СЪЗДАВАНЕ НА ЕВРОПОЛ. Полицейската аген-
ция на ЕС е със седалище в
Хага, Холандия. Акценти в
работата й са борба с теро-
ризма, превенция на нелегал-
ната търговия с оръжие, бор-
ба с наркотрафика, детска-
та порнография и прането на пари. Реалната
дейност на Европол започва от 1 юли 1999 г. Уп-
равителният съвет на организацията е съставен
от по един представител на всички страни членки.

ДАТАТА
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Наскоро в медиите се завъртя нови-
на, че се търси международен консул-
тант и финансов мениджър за най-голя-
мото топлопреносно предприятие у нас
и абсолютен монополист на централно-
то топлоснабдяване в столицата - “Топ-
лофикация София”. Не едно и две пра-
вителства през годините са подхвърляли
идеята за подобен абсурд, но поддръжка
за нея никога не е имало и тя винаги е
умирала в зародиш. За да заобиколи това
неудобно препятствие, принципалът на
дружеството - Столичната община, пред-
прие друга стратегия, за да прокара тази
си идея. Тя се основава на приемането
на решения и отлагането им във време-
то, неангажирайки се със срокове за
изпълнение, т.е. изчаквайки всичко да
утихне. Конкретен пример за това е и
сегашната ситуация, в която СОС про-
сто излиза с доклад, в който обявява, че
изпълнява решение, взето преди точно
около две години по-рано.

Основната цел

за търсенето на независим междунаро-
ден консултант и външен мениджър на
“Топлофикация София” е оперативна и
финансова стабилизация и модерниза-
ция на мощностите и управлението в
дружеството. Само в това изречение от
Столичната община обявяват няколко
не чак толкова лицеприятни факта, а
именно:

- Знае се, че дружеството е в окаяно
финансово състояние, но СОС няма же-
лание и капацитет да намери решение.

- Нужен ни е някой “външен” (чети
международен) консултант и външен ин-
веститор, който да си “цапа ръцете” за
нещата, които ние не искаме да правим.
Срещу заплащане, разбира се. Колкото
и да е голямо това заплащане, това нас
не ни интересува, тъй като ние вече няма
да носим отговорност за това.

- Ние не искаме да кажем на нашите
крепостни потребители, че непосилната
вече цена за “услугата ни” ще се повиши
до абсурдни стойности. Те все пак са
наши избиратели и от тях зависи избора
ни и бъдещото ни благосъстояние.

Другото, което казват от СОС, е, че
“Топлофикация София” не е управлява-
на добре и въпреки че са сменяли не
едно и две ръководства - това е просто
един разграден двор.

Сагата продължава и месец по-късно
е проведено и заседание на Управител-
ния съвет на “Топлофикация София” -
на 07.08.2019 г. е взето решение и е
възложено на изпълнителния директор
да назначи работна група, която в срок
до 09.09.2019 г. да изготви техническо
задание за провеждане на процедура за
избор на независим международен кон-
султант, който да проучи, изследва и ве-
рифицира изготвените технологичен
одит, правен анализ и финансов модел, и
да определи изискванията към участни-
ците, критерии за оценка на офертите и
прогнозната стойност на поръчката. И

Êàïàíè çà ìèøêè
В търсене на инвеститор за столичното „топло”

Емил БРАНДИЙСКИ

понеже доверието в работната група не
е чак толкова високо, е решено работата
им да бъде верифицирана от някой от-
ново външен субект. За целта е напра-
вен контакт с ЕБВР, която да намери
подходящата фирма. На 21 октомври
2019 г. ЕБВР дава съгласието си да на-
мери подобна фирма.

В сегашния доклад на СОС

за търсене на инвеститор никъде не
присъства реалността, в която се намира
дружеството. За разлика от този, до-
кладът на “Блек и Вийч Мениджмънт
Консултинг” ООД, консултантът който
безвъзмездно е направил плана за стаби-
лизирането на дружеството, е ясен и
безкомпромисен в това отношение. В
него е записано: Голяма част от същест-
вуващото оборудване и топлопреносна
мрежа на “Топлофикация София” ЕАД е
остаряла или надхвърля своя полезен
живот. Освен застаряващата инфраструк-
тура, настоящата разпределителна систе-
ма (топлопреносна мрежа) има ограниче-
ни възможности за свързване между ос-
новните Териториални топлофикацион-
ни (разпределителни) централи.

Нито докладът за 2019 г., нито до-
кладът за когенерационни централи раз-
глеждат влошаващата се топлопреносна
мрежа за разпределение на топла вода.
Топлопреносната мрежа е стара, липсва
необходимата взаимосвързаност за оси-
гуряване на надеждност на услугата и
не се поддържа поради липса на средст-
ва. “Топлофикация София” изчислява, че
ще са необходими значителни капитало-
ви разходи, за да се поддържа надежд-
ността на разпределителната система. В
тези отчети няма разпределение на бю-
джет за топлопреносната мрежа.

И така - търсим инвеститор

Първото, което обаче обявяват кон-
султантите в доклада си, е наличието на
регулаторен риск: “...при предварителни-
те дискусии с потенциални кредитори,
въпросите за изоставането/забавянето
между цените на природния газ и тари-
фата за отопление, както и за нарушена-

та функция на регулаторния модел за пре-
разглеждане на тарифите за отопление,
бяха поставени като един от ключовите
проблеми във връзка с финансирането на
плана, доказващо важността от реформа-
та и правилното прилагане на регулатор-
ния модел, така че тарифата за отопле-
ние, плащана от потребителя, да покрива
всички необходими разходи, свързани с
доставката на топлинна енергия.”

Само с това изречение консултантът
обявява, че намирането на инвеститор е
свързано с драстичното увеличение на
цената за потребителите. Никъде обаче
в доклада не е обявено какви разходи
трябва да се покриват, действителни ли
са тези разходи и защо тези разходи
трябва да се покриват от потребителя.
Тук потребителят ще е поставен в поло-
жение да извади от собствените си джо-
бове пари, за да покрие грешките на уп-
равляващите дружеството в последните
десетки години.

Откакто услугата стана неизгодна за
потребителите, в мен се зароди поред-
ната еретична мисъл. Да бъде предпри-
ета законодателна инициатива и с адми-
нистративно решение потребителите на
топлоенергия да престанат да бъдат вече
такива. И да започнем на чисто. Вече ще
имаме две равноправни страни. Топло-
фикация поставя своите условия за пре-
доставяне на услуга (разбирайте коли-
чество продавана топлоенергия и цена,
на която ще я продава), а живущите в
столицата, като страна по сделката, с
решение на същите тези 67% от живу-
щите, присъединени към една абонатна
станция, да решат по своя воля дали да
използват услугата на столичното топ-
лопреносно предприятие.

Така би било справедливо

Това довежда до следващия логичен
въпрос - колко ли “клиенти” ще има сто-
личната топлофикация тогава? Ще си
позволи ли да се държи като монопо-
лист, да не се съобразява с клиентите
си, а само да предявява претенции за
цена, покриваща услугата й, без да се
погрижи за неглижираните с години

проблеми в дружеството?
Дори няма да разглеждам въпроса

как ще бъдат компенсирани потребите-
лите на столичното парно за парите си,
вложени в дружеството. Все пак то е
изградено през бюджета на държавата,
тоест с нашите пари.

В обобщение, докато не бъдат реше-
ни проблемите в дружеството, описани
от консултанта, в по-голямата си част
като рискове, “Топлофикация София” ще
си остане непривлекателно за каквито и
да е инвеститори.

Дори да бъде намерен такъв, той
като частно лице ще дойде със своите
кредити и искания за печалба, които
жителите на столицата ще трябва да
платят. Идването на какъвто и да е ин-
веститор ще бъде свързано с ново рязко
поскъпване на цената, която и в момен-
та е на такива нива, че лично аз прогно-
зирам рязко увеличение на неплащания-
та към дружеството.

Дори самата Столична община раз-
бира този факт и на свое заседание ще
приеме решение относно възможността
за разсрочване на задълженията към сто-
личната топлофикация до 3 години. Това
е поредният “капан за мишки”, в който
искат да вкарат потребителите и те да
станат дългогодишни “роби” на столич-
ното парно.

Само в последните две години “Топ-
лофикация София” поиска и получи уве-
личение на цената на топлоенергията,
гарантираща приходи от близо 1,22
млрд. лв. за отчетния период 2022/2023г.,
една доста примамлива за инвеститори-
те сума. Одобрените необходими при-
ходи година по-рано са 633 млн. лв.
Предвид факта, че същите тези приходи
за отчетния период 2020/2021г. от стра-
на на КЕВР са 445 хил. лв., това означа-
ва, че комисията при цялата й “строгост
и безкомпромисност” е одобрила увели-
чение на приходите в размер на 174,16%
в рамките на само два отчетни периода.

Уважаеми столичани, ще платите ли
това увеличение?

Икономически живот,
със съкращения
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ИСТОРИЧЕСКА СРЕЩА В ТЕХЕРАН

НА ЛИДЕРИТЕ НА РУСИЯ, ИРАН И ТУРЦИЯ

ÑÚÞÇÈÕÀ ËÈ ÑÅ
ÏÓÒÈÍ, ÕÀÌÅÍÅÉ
È ÅÐÄÎÃÀÍ?

Åðäîãàí ïðåäèçâèêâà
ÍÀÒÎ

Ïóòèí íÿìà
äà áúäå ïîñòàâåí
íà êîëåíå

АНАЛЕНА БЕРБОК:

На стр. 9 На стр. 9

РАЖДА ЛИ СЕ НОВ ПАКТ СРЕЩУ ЗАПАДА?

Върховният лидер на Иран призова за засилване на
сътрудничеството в дългосрочен план с Русия. “Щат-
ският долар трябва да бъде изваден от световната търго-
вия, затова ние се договорихме разплащанията помежду
ни да са с националните валути. Призовах руския пре-
зидент да е бдителен срещу измамния Запад”, каза
Хаменей. Три дни преди срещата Хаменей-Путин рус-
ка делегация подписа в Техеран меморандум за разби-
рателство на стойност 40 милиарда долара. Документът
визира разработването на петролните и газовите нахо-
дища на Иран. Страната има вторите по големина запа-
си от природен газ в света след Русия, но изостава в
разширяването на инфраструктурата си поради запад-
ните санкции. “Войната е жесток и труден въпрос и
Ислямската република по никакъв начин не е доволна,
че цивилни са въвлечени в нея. Що се отнася до Украй-
на, ако вие не бяхте започнали тази война, другата
страна щеше да поеме инициативата и да предизвика
войната”, заяви иранският лидер.

Първата среща на Путин бе с турския президент и
бе посветена на износа на украинско зърно през Черно
море, на сирийския конфликт, на конфликта в Нагорни
Карабах и на двустранните отношения.  Реджеп Ердоган
е първият държавен лидер от НАТО, който се среща с
руския президент след началото на войната в Украйна.
Путин благодари на Ердоган, че в резултат на неговото
посредничество е постигнат напредък за възстановяване
на износа на зърно от Украйна по море. Руският прези-
дент изрази безпокойство от ситуацията в териториите,
които не са под контрола на сирийските власти, и поис-
ка да се предприемат допълнителни стъпки за стабили-
зирането на положението в тези зони. Путин предложи
следващата среща за Сирия между тримата президенти
да се състои в Русия и определи тристранното сътруд-
ничество по сирийския въпрос като резултатно.

“Страната ни разчита на подкрепата
на Русия и Иран в борбата с тероризма
в Сирия”, каза на Путин и Хаменей турският
президент и посочи с пръст руския лидер

Тристранната среща се проведе, след
като президентът Джо Байдън завърши
обиколката си в региона, в рамките
на която посети Израел, окупирания
Западен бряг и Саудитска Арабия

Кабинетът на иранския лидер публикува
изображение на Хаменей, ръкуващ се с руския
президент, което е рядко явление след пандемията
от КОВИД-19. Хаменей подаде ръка единствено
на сирийския президент Башар ал-Асад - другия
основен съюзник на Иран в региона, който направи
изненадващо посещение в Техеран през май т.г.

“Страната ни разчита на подкрепата на Русия и на Иран
в борбата с тероризма в Сирия”, заяви турският президент.

 “Това, което очаквам от Русия и от Иран, е тяхната
подкрепа пред лицето на тероризма”, настоя Ердоган и
обърна специално внимание на кюрдските движения,
действащи в Североизточна Сирия, на границата с Тур-
ция, където той заплашва да се намеси. По време на
разговорите си с Путин и Хаменей Ердоган заяви с
твърд тон: “Скоро ще продължим своята борба срещу
терористичните организации. Трябва да бъде ясно за
всички, че в региона няма място за сепаратистки теро-
ристични движения и за техни съюзници”. Това преду-
преждение означава само едно - Анкара готви нова
военна операция на сирийска територия. Двамата му
колеги обаче се обявиха срещу всяка турска намеса.

Ùå âîþâàì ñðåùó
êþðäñêèÿ òåðîðèçúì

РЕДЖЕП  ЕРДОГАН:

Ùàòñêèÿò äîëàð
äà ñå èçâàäè îò
ñâåòîâíàòà òúðãîâèÿ

АЯТОЛАХ АЛИ ХАМЕНЕЙ:
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ВЛАДИМИР ПУТИН:

ЖАК ШУСТЕР:
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Новата президентка на Индия Драупади Мурму встъпи в длъжност. Тя е първият държавен глава
с произход от племенна общност в страната. Мурму положи клетва в Ню Делхи и се поклони
пред мемориала на Махатма Ганди - духовен водач на движението за независимост

21 души загинаха при катастрофа
с автобус в Кения. Той е изхвърчал
от магистралата и е паднал в
река. Според властите най-
вероятната причина за инцидента
е висока скорост и отказали
спирачки

Повече от 1000 мигранти пристигнаха в Италия в
рамките на няколко часа, а стотици други, спасени от
хуманитарни кораби, чакат да бъдат приети в някое при-
станище, съобщават неправителствени организации и вла-
стите.

Над 600 души, опитващи се да прекосят Средиземно
море на борда на риболовен кораб, бяха спасени от
търговски плавателен съд и бреговата охрана край Кала-
брия. Те са свалени в няколко пристанища в Сицилия.

На остров Лампедуза около 522 души от Афганистан,
Пакистан, Судан, Етиопия и Сомалия пристигнаха в 15
различни лодки от Тунис и Либия. Според медиите при-
емният център там е претоварен. С капацитет от 250-
300 души, в момента той е приел 1200.

Между 1 януари и 22 юли 34 000 души са пристиг-
нали в Италия по море. През същия период на 2021 г. те
са били 25 500, а през 2020 г. - 10 900, съобщи итали-
анското МВР.

Според Международната организация по миграция
990 души са загинали и изчезнали от началото на годи-
ната.

Íàä 1000 ìèãðàíòè
âëÿçîõà â Èòàëèÿ

Държавите членки на ЕС
трябва да започнат отсега да
се подготвят за нова вълна на
пандемията от КОВИД-19
през есента и зимата, заяви
еврокомисарят по здравео-
пазването и безопасността
на храните Стела Кириаки-
ду, като добави, че има “тре-
вожно увеличение” на коро-
навирусните огнища. Тя
предупреди, че няма място
за самодоволство, тъй като
пандемията не е приключи-
ла. “През последните два
месеца се подготвяхме за
есента и зимата, напълно
осъзнавайки, че следващата

Åâðîïà ñå ãîòâè çà
íîâèòå ÊÎÂÈÄ-âúëíè
Франция изпреварва Бразилия по брой заразени

пандемична вълна не може
и не трябва да натоварва
допълнително нашите ико-
номики или нашите общест-
ва, особено във времена,
когато сме засегнати от вой-
ната в Украйна и от висока-
та инфлация”, посочи евро-
комисарката.

Европейската комисия е
поискала от държавите
членки да ускорят сега бус-
терните инжекции за лица
на възраст над 60 години и
за тези от уязвимите групи.
“Тези месеци трябва да са
подготвителни, така че на-
шите здравни системи да са

готови за евентуални нови
вълни, които могат да бъдат
комбинирани със сезонен
грип”, поясни Кириакиду.

В Турция за седмица са
регистрирани 226 532 слу-
чая, а Одрин е включен в
червената зона. Ако тенден-
цията се запази, прогнозите
са за влошаване на ситуаци-
ята през есента. Търговците
настояват за затягане на
мерките - задължително но-
сене на маски, дистанция,
ваксиниране, пише в. “Мил-
лиет”.

Франция изпреварва
Бразилия по брой заразени

с коронавирус и вече е на
трето място в света - с око-
ло 33 600 000 болни. Пред
нея са само САЩ и Индия.

КОВИД-случаите рязко
се увеличават по цял свят.
Австралийците, приети в
болница, достигнаха ре-
кордните 5450 души. Това
се случва на фона на растя-
щото натоварване на здрав-
ната система на страната от
новите подварианти на Оми-
крон.

Япония регистрира 172
673 новозаразени за 24 часа,
по данни на сайта “Уърлдо-
митърс”.

Новият президент на Албания Байрам Бегай положи клет-
ва и официално пое поста за следващите пет години. Той
призова партиите в страната да си сътрудничат за нейното
бъдеще и за укрепването на върховенството на закона, съоб-
щават медиите.

Бегай говори пред парламента за “необратимия европей-
ски път” на Албания, която започна присъединителни прего-
вори с ЕС този месец.

“Няма да остана неутрален по отношение на когото и да
било, който поставя личните си интереси над тези на нашата
нация”, заяви държавният глава, който е бивш началник на
Генералния щаб на албанската армия.

55-годишният Бегай бе избран миналия месец със 78 гласа
от общо 140 депутати в албанския законодателен орган. Той
бе предложен за поста от управляващата Социалистическа
партия, след като опитите да бъде намерен компромисен
кандидат с опозицията не успяха. Повечето опозиционни
депутати бойкотираха гласуването, а някои отсъстваха и от
церемонията по полагането на клетва.

ЕС, САЩ и други западни страни поздравиха Байрам Бегай
за избора му на президентския пост.

Íîâèÿò ïðåçèäåíò íà
Àëáàíèÿ ïîëîæè êëåòâà

СНИМКИ БТА

Новото сръбско
правителство ще отразява
волята на народа

Сръбският президент Алек-

сандър Вучич заяви, че новото пра-

вителство ще бъде скроено по во-

лята на народа, както са го избра-

ли избирателите, предаде Танюг.

То ще бъде съставено в средата на

август. “Америка е велика сила,

важно е да проявим уважение към

тази страна, но още по-важно е да

се водим от собствените си инте-

реси”, подчерта Вучич.

Повече смъртни случаи
след легализирането
на марихуаната

Легализирането на марихуана-

та в САЩ е довело до увеличаване

на смъртните случаи при пътнот-

ранспортни произшествия с 4,1% и

на нараняванията - с 5,8%. Мари-

хуаната и други наркотични про-

дукти на основата на канабис вече

са законни в 19 държави.

17 мигранти загинаха
край Бахамските острови

Най-малко 17 души от Хаити са

загинали при инцидент с лодка край

бреговете на Бахамските острови.

Бахамският премиер Филип Дейвис

заяви, че те вероятно са пътували

за Маями. Други 25 души са били

спасени, съобщиха властите. Двама

мъже са задържани по подозрение

за трафик на хора.

Маймуни тормозят
жителите на японски град

Властите в японския град Яма-

гучи започват да използват упойва-

що оръжие срещу маймуни мароде-

ри, заради които 42 души са пост-

радали през последните седмици.

На възрастни и деца са нанесени

рани от нокти и ухапвания. Засега

те са до голяма степен леки, но се

вземат по-строги мерки, след като

заложените капани не са дали ре-

зултат. Японските макаци обикно-

вено изяждат посеви и влизат в

къщите.

Загинали и ранени при
стрелба в САЩ

Най-малко двама души са заги-

нали, а петима други са ранени след

стрелба в предградие на Лос Анд-

желис. Полицията все още изясня-

ва какво се е случило.
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Дмитрий БАВИРИН

В интервю за “Билд” германският външен министър Анале-
на Бербок разкритикува турския президент Ердоган за общата
му снимка с руския президент и иранския лидер.

“Фактът, че турският президент е на тази снимка, е, меко
казано, предизвикателство към НАТО, ако може така да се
каже”, заяви Бербок.

Тя нарече инцидента “просто неразбираем”.
Бербок коментира и обвиненията към Бундестага за “муд-

ното” снабдяване с оръжие на Киев. Тя каза, че Германия няма
за цел да заблуждава европейските си партньори, но ФРГ не
може да “сменя танковете с едно щракане на пръсти”.

“Западните политици трябва да се изправят пред истината: Русия
не може да бъде изолирана, икономическите санкции не носят жела-
ния ефект, Киев не може да сломи многократно превъзхождащата я
руска армия”, казва авторът на статията Жак Шустер и отбелязва, че
Владимир Путин няма да позволи Москва да бъде поставена на
колене. “Превъзходството на руската огнева мощ над Украйна е
десет към едно. Киев не може да победи Русия”, убеден е наблюда-
телят и обръща внимание на обратния ефект от икономическите
ограничения, наложени от Запада. “Приходите на Русия от продаж-
бата на нефт и газ само нарастват”, каза Шустер, припомняйки, че
южноамериканската търговска организация МЕРКОСУР отказа да
изслуша президента на Украйна на срещата на върха в Парагвай.
“Русия в никакъв случай не е сама. В допълнение към факта, че
Кремъл може да разчита на подкрепата на Китай, по-голямата част
от света обвинява Европа за конфликта в Украйна”, пише Шустер и
призова Вашингтон да участва в преговорите между Москва и Киев.

ГЕРМАНСКИЯТ ВЪНШЕН

МИНИСТЪР АНАЛЕНА БЕРБОК:

Åðäîãàí ïðåäèçâèêâà
ÍÀÒÎ

Външният министър на Германия заяви пред
украинския си колега: “Украйна трябва да стане
пълноправен член на ЕС в даден момент,
но все още е рано да определим точна дата...”

Ïóòèí íÿìà äà áúäå
ïîñòàâåí íà êîëåíå
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ТРИТЕ ЗАПАДНИ ЗАБЛУДИ ЗА КОНФЛИКТА
МЕЖДУ РУСИЯ И УКРАЙНА

В България, чийто народ
не издържа русофобската по-
литика на премиера Петков,
се формира ново правителст-
во. Водеща роля в него трябва
да имат социалистите от БСП,
които получиха мандат от
президента за създаване на
коалиция. БСП се смята за
русофилска партия и вече обе-
ща да промени политиката си
към Руската федерация. Какво
означава това за самата Русия?

Най-проруският народ в
ЕС имаше, повече или по-мал-
ко, проруско правителство
през 2005-2009 г., когато ли-
дер на БСП заемаше премиер-
ския пост. След Сергей Ста-
нишев дойде лидерът на ГЕРБ
Бойко Борисов, който ръко-
води правителството повече
от десетилетие. Деспот, русо-
фоб, мафиот - с тези думи го
определят сега в родината му.

Коалицията от пъстри сили,
която управлява държавата през
последните шест месеца, се
обедини на принципа на омра-
зата към Борисов (напълно за-
служена), иначе едва ли щеше
да намери общ език.

Една от причините за
преждевременната й смърт е
прекалената русофобия на
премиера Кирил Петков, бивш
гражданин на Канада. Сега в
България смяната на властта
става под натиск отдолу, а
своеобразният бунт в държа-
ва от НАТО е продиктуван от
искрения русофилски порив
на обикновения народ.

Коалицията се разпадна, а
Народното събрание за първи
път в съвременната история

Новият и старият германски канцлер при “смяната
на караула” в Берлин. Олаф Шолц с букет
за Ангела Меркел. Засега новият канцлер не следва
балансираната “Източна политика” на Меркел

гласува вот на недоверие на ми-
нистър-председателя. Тръгвай-
ки си, той шумно затръшна вра-
тата: изгони 70 руски диплома-
ти, което замрази работата на
двете най-важни консулства -
във Варна и Русе. В отговор
руският посланик Елеонора
Митрофанова постави ултима-
тум: или правителството ще се
вразуми, или прекъсване на от-
ношенията!

Правителството не се вра-
зуми, разривът изглеждаше не-
избежен.

Но сега този процес ся-
каш е на пауза. Москва чака.
Има известен шанс в парла-
мента да се появи нова коа-
лиция - под ръководството на
социалистите. По-важното е,
че коалицията ще води корен-
но различна политика спря-
мо Русия, което социалисти-
те вече гарантираха.

“Програмата, която изгот-
вихме, гласи, че всички сме
единни в необходимостта да
се положат дипломатически
усилия за нормализиране на
отношенията с Русия. Този
въпрос е решен в рамките на
програмата и не е предмет на
допълнителни преговори”,
каза лидерът на БСП и вице-
премиер на кабинета в остав-
ка Корнелия Нинова.

В случай че пасиансът не
се нареди и коалицията не
бъде създадена, картите ще
бъдат разбъркани отново - в
страната ще се проведат пред-
срочни избори, вече четвърти
за две години.

Сега Нинова едновремен-
но решава две взаимноизключ-
ващи се задачи - събиране на
коалиция и започване на пре-
дизборна кампания. А осно-
вата на нейното послание е,
че основните успехи на каби-
нета на Петков са постигнати
от социалистите - “социална-
та опора в правителството”.

Успехи наистина има -

България неочаквано за мно-
зина стана лидер по индуст-
риално производство сред
страните от ЕС. Борисов (кой-
то също се надява да се върне
на власт след нови избори) се
опитва да обезцени това, каз-
вайки, че тайната на успеха е
във военните поръчки.

Нинова отсече: “Новото
правителство спря кражбите и
рекета на старото - това на
Борисов. Както и да манипу-
лирате, колкото и омраза да
бълвате, фактите са си факти:
за първи път България е на
първо място в Европа с нещо
добро”.

Колкото по-евтино е синь-
ото гориво, толкова по-конку-
рентоспособна ще е българ-
ската индустрия. Ето защо
Нинова се нуждае от нормал-
ни отношения с Русия.

Тази партия води началото
си от XIX век. Тя е дори по-
стара от ленинската РСДРП, а
един от нейните видни члено-
ве, Кръстьо Раковски, се
възприема по-скоро за съвет-
ски партиен лидер, участвал в
революцията от 1917 г. и ре-
пресиран през 1937 г.

През 1944-та, когато
съветските войски влизат в
България, българските “черве-
ни” идват на власт и обесват
няколко хиляди души - тези,
по чиято вина страната влиза
във войната на грешната стра-
на. Оттогава СССР няма тол-
кова близък, стабилен и пред-
видим съюзник в Европа като
България - нито протести,
нито недоволни, нито много-
векторност, нито своеволие...

След като Горбачов отряза
София и другите страни от со-
циалистическия блок от из-
дръжка, ситуацията стана за-
плашителна. Дотогава Бълга-
рия е относително проспери-
раща държава, малко по-долу
в това отношение от Югосла-
вия. Значителна част от резер-
вите й обаче се дължат на
съветските енергийни от-
стъпки, субсидиите (за разви-
тие на селското стопанство) и
съветския пазар, където оти-
ваха половината български
продукти.

Въобще не става дума за
връщане към времето на газо-
вите отстъпки и субсидиите.
Това е невъзможно (поне до-
като София е член на ЕС и
НАТО). Това го разбират всич-
ки, включително и Нинова.

Става дума за основното
желание на Русия към страни-
те, които искат да са нейни
“приятели” - да се грижат за
своите национални интереси.
Не интересите на Русия, а
именно техните - без сами да
се прострелват в краката по
искане на Вашингтон или
Брюксел.

Със съкращения

ЖАК ШУСТЕР:
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Дали глобалната
катастрофа е
предотвратена,
след като Русия и
Украйна постигнаха
споразумение
за износ на
украинска пшеница
през Черно море?

НОВИЯТ БРИТАНСКИ ПРЕМИЕР:

Лидерите на Консервативната пар-
тия на Обединеното кралство обичат
да казват, че членовете им съставляват
“най-сложния електорат в света”. Със
сигурност една от странностите на
британската демокрация е, че ми-
нистър-председателите могат да бъдат
избирани единствено от 150 000 чле-
нове на партията на торите.

Бившият финансов министър Риши
Сунак има повече подкрепа сред широ-
ката общественост и сред консерватив-
ните депутати, докато външният ми-
нистър Лиз Тръс е с преднина сред чле-
новете на Консервативната партия.

Бенджамин ФОКС

докато Тръс беше тихият придатък,
въпреки че именно тя спечели подкрепа-
та на твърдите евроскептици в Европей-
ската изследователска група на консер-
вативните депутати.

Програмата на Джонсън за “Глобал-
на Великобритания”, която никога не
видя политическо съдържание, което да
съответства на реториката, може да бъде
преродена при премиерство на Тръс.

Сунак обаче, поне според първона-
чалните му политически обещания, из-
глежда по-вероятно да отдалечи Лондон
от ЕС. Той се ангажира да реформира
всички закони на ЕС, които налагат не-
нужна бюрокрация и възпрепятстват

Сунак обвини Тръс в “приказна
икономика”, след като тя обеща нама-
ляване на данъците и посочи миналото
си като член на проевропейската пар-
тия на либералдемократите.

Междувременно Тръс осъди приви-
легированото възпитание на Сунак и го
нарече социалист, защото увеличи данъ-
ците, за да намали бюджетния дефицит
заради пандемията.

Лидерските перспективи на Сунак
бяха почти дерайлирали от разкритията,
че съпругата му е декларирала данъчен
статут без местожителство, за да избегне
плащане на данъци в Обединеното крал-
ство, докато той бе външен министър.
Със сигурност можем да очакваме екипът
на Тръс да използва това като оръжие.

Референдумът от 2016 г. продължава
да бъде жизненоважна разделителна ли-
ния в политиката на Обединеното кралст-
во и особено в Консервативната партия.

Сунак водеше кампания за Брекзит,

бизнеса, който все още съществува, до
следващите общи избори.

Отношенията между Брюксел и Лон-
дон се характеризират с недоверие, чес-
то следствие от способността на Борис
Джонсън да отменя или просто да се
отказва от споразуменията.

Неговият наследник няма да добли-
жи Обединеното кралство до ЕС по
отношение на политиката - само смяна
на правителството може да направи
това. Но тонът, доверието и добросъ-
вестността вероятно ще са по-силни с
новото управление.

Със съкращения

Заместник-началникът на
Херсонска област Кирил
Стремоусов заяви: Не укра-
инци, а американци стоят зад
обстрела с реактивната систе-
ма за залпов огън “Хаймарс”
по жизненоважно съоръжение
в региона.

“Не украинските национа-
листи атакуват Антоновския
мост. Това са американците.
Американски специалисти,

Õåðñîí îáâèíè ÑÀÙ
Американци стоят зад ракетния
обстрел на Антоновския мост

наскоро пристигнали в Украй-
на, стрелят по моста”, каза
Стремоусов.

Мостът ще бъде възстано-
вен, но при необходимост
през Днепър могат да бъдат
разгърнати понтонни прехо-
ди в рамките на няколко часа.

Въоръжените сили на Ук-
райна за втори пореден ден
обстрелват моста, като 11 от
12 ракети са поразили целта.

ÌÐÀ×ÍÀÒÀ ÏÐÎÃÍÎÇÀ

ÍÀ „ÈÊÎÍÎÌÈÑÒ”
СПИСАНИЕ
“ИКОНОМИСТ”
(МАЙ 2022 Г.)
С МРАЧНА
ВИЗУАЛНА
ПРОГНОЗА
ЗА ЗАДАВАЩА СЕ
КАТАСТРОФА
С ПРЕХРАНАТА
НА СВЕТА

 Броят на хората, засегнати
от глад, се е удвоил през по-
следните две години. Общо те
са 276 милиона. В Етиопия,
Южен Судан, Афганистан и
Сомалия сушата се прибавя към
последиците от конфликтите и
пандемията.

Организацията „Спасете де-
цата“ изнася, че семействата са
принудени да прибягват до
крайни мерки, за да оцелеят в
най-тежката хранителна криза
от последните десетилетия. Не-
обходим е единен глобален от-
говор, за да се спре този глад.

Хуманитарната организа-

ция, която е заделила 28,5 ми-
лиона долара за 19 най-засегна-
ти страни, вече доставя храна,
пари, подкрепа за препитание,
основни здравни и хранителни
услуги, за да помогне на най-
уязвимите деца и семейства.

Войната в Украйна нанесе
срив на глобалната хранителна
система, което доведе до рязък
скок на цените на пшеницата и
слънчогледовото олио.

Африканският рог е в плен
на сушата след четири после-
дователни сезона без дъжд. 18
милиона са изправени пред
остра продоволствена неси-

гурност. В някои райони на
Северна Кения единствената
вода, достъпна за някои семей-
ства, идва от хранилки за жи-
вотни, което води до разпро-
странението на опасни болес-
ти, със сериозни последици за
децата.

В Сомалия бързо нарастват
сигналите за деца, страдащи от
недохранване. А в Афганистан,
според последни данни, 9,6 ми-
лиона деца страдат от глад все-
ки ден поради ужасна комбина-
ция от икономически колапс,
въздействието на войната в
Украйна и сушата.
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Преговорите са живи. От
БСП сме хладнокръвни, търпе-
ливи и разумни, защото раз-
бираме какъв е залогът. Мно-
го по-важно от емоциите е
дали над милион софиянци ще
имат топла вода или парно
през зимата. Дали два милио-
на и повече пенсионери ще си
получат актуализацията на
пенсията през октомври. Това
е много по-важно от егото.
Това заяви вицепремиерът в
оставка и лидер на БСП Кор-
нелия Нинова в предаването
“120 минути” по бТВ.

Ние проявяваме търпение
и мъдрост през цялото време,
но искам да е ясно едно - ние
провеждаме преговори за пра-
вителство на България, а не
курс по психотерапия на Аз-
а. С Аз-а се занимава Фройд и
други психоаналитици. Четох
колегите от “Има такъв на-
род” да казват, че се чувстват
обидени, защото никой не ги
питал за програма, никой не
ги питал за закони. Слагали
сме им ги на масата и сме им
казвали: “или гласувате, или
край”. Това не е вярно.

Именно “БСП за Бълга-
рия” убеди другите прегова-
рящи партии да се отвори
програмата към “Има такъв
народ”. Защото така е морал-
но и колегиално.

Левицата положи големи
усилия за това “Продължава-
ме промяната” да отстъпят за
промени между първо и вто-
ро четене на антикорупцион-
ния закон. Следователно и
това искане на “Има такъв
народ” е изпълнено.

ИТН дадоха още един аргу-
мент, че не това е причината
да се оттеглят от преговорите.
Причината е, че статуквото -
онзи модел на обвързаности,
на обществени поръчки, на ин
хаус, на близки фирми - ГЕРБ,
ДПС, а напоследък - и
“Възраждане”, се изплашиха,
че нещата потръгват - че може
да има кабинет, че може да има
антикорупционно мнозинство,
че може Бойко Рашков да огла-
ви, и дръпнаха.

Мандалото хлопна за “Има
такъв народ”. Преговори с
ИТН няма да водим повече.
Отстъпихме всичко възможно,
положихме всички възможни
усилия, убедихме “Продължа-
ваме промяната”, които бяха
толкова твърди, посредничих-
ме, петък ги събрахме на една
маса, всичко, което са поже-

КОРНЕЛИЯ НИНОВА:

Ìàíäàëîòî õëîïíà çà ÈÒÍ.
Ïðåãîâîðè ñ òÿõ ïîâå÷å
íÿìà äà âîäèì

 Симбиозата между президента, ГЕРБ и ДПС не е отсега
 Програмата е изключително добра, поне нея трябва да довършим

лали, е отразено. Всичко, кое-
то е по същество за България.
Очевидно има нещо извън
това, което ги накара в послед-
ния момент да се оттеглят. Но
няма връщане назад повече.
Пети път “Има такъв народ”

да счупят държавата,
да си играят

с обществото
и с политическата

система

само защото някой отзад каз-
ва какво и как да се случва,
няма да стане.

Има смисъл да се довърши
програмата, защото тя е из-
ключително добра. Дали ще
има правителство, което ще я
изпълнява, или ние ще я за-
явим като програма за избо-
ри, ние държим да довършим
този документ, включително
и с предложения на “Има
такъв народ”, които смятаме
за добри.

Всичко като идеология на
левицата е отразено в програ-
мата и е продължение на ро-
лята на БСП на социален
стълб в правителството. Това
са 22-те милиарда социални
разходи за деца, за безплатни
детски градини, заложените
безплатни лекарства, безплат-
ни учебници, увеличаване на

пенсиите, ваучерите за работ-
ници, строителството на нови
детски градини. Нашите идеи,
които от десет години се опит-
вахме да реализираме при
ГЕРБ, се реализираха за пет
месеца. Да, може да не е всич-
ко, знам, че хората очакват
много повече, но в тази ситу-
ация и в тези кризи ние на-
правихме това.

Появиха се различни
тълкувания за третия мандат.
Направи ми впечатление как
ГЕРБ прегърнаха изказването
на Радев, че президентът ги е
послушал и е накарал БСП да
върне мандата в понеделник.
Тази симбиоза между ГЕРБ,
ДПС и президента не е от
вчера. Президентът от първия
месец бие по кабинета. От
първия месец ни се каза: “ня-
мате и 100 дни”. Постоянно
беше критикуван кабинетът.
Но ние ще се отнесем с ува-
жение към Конституцията,
към нашите колективни пар-
тийни органи и в сряда ще
кажем.

Припомням, че миналата
година “БСП за България”
държа третия мандат 11 дни и
всички тези, които сега ни
нападат да връщаме мандата
бързо, тогава ни се молеха да
го задържим, за да се приеме
актуализацията на бюджета.

Даже сега обстоятелствата са
по-тежки от тогава, защото не
е само КОВИД-криза, а сега
са инфлацията, цените, обед-
няването. Значи тогава едни
хора не се сещат за Консти-
туцията и че има решение на
Конституционния съд, сега
същите хора казват: “връщай-
те бързо”. Защо? Защото сега
има вероятност борбата със
задкулисието и паралелната
държава да продължи и да се
случи.

Това е

битката днес -
дали ще успеем

да продължим това,
което започнахме

и парите от кражбите, които
ще спрат, ще отидат при на-
рода, или ще се върне старото
- ГЕРБ и ДПС.

Бойко Рашков като служе-
бен министър на МВР беше
безкомпромисен, но моето
усещане за борбеността му се
засилили особено след реак-
цията на ГЕРБ и ДПС. Изклю-
чително крайна ярост и реван-
шизъм. Тази реакция е
свръхнормална.

Относно изтеклата в меди-
ите среща на ДБ, много голя-
ма част от това, което се каза,
няма нищо общо с преговори-

те, които водихме. Тяхна си
работа, да говорят каквото
искат вътрешнопартийно. Но
това, което ме впечатли, е, че
при нашите усилия за прин-
ципния разговор какво ще
правим с България в главите
на колегите са се въртели
мисли за министерски кресла
и постове. От тези неща нищо
не сме обсъждали на прегово-
рите. Говорихме само по про-
грамата.

Христо Иванов ме комен-
тира, че не искам промяна във
формулата, защото искам да
си запазя позициите. Не ме
впечатлява. Чувала съм за себе
си лично всякакви характери-
стики - и обиди, и хвалби.
Отдавна това не ме впечатля-
ва. Съдя за хората по работа-
та и по резултатите. Не ми е
в стила, може да прозвучи
нескромно, но за пръв път
България, откакто сме в ЕС,
сме на първо място по проми-
шлено производство и индус-
триално развитие. Това е
оценката за моята работа като
министър, за екипа и за всич-
ки колеги в министерството,
на които съм признателна.

Правомощията на служеб-
ния кабинет са много ограни-
чени. Основната негова рабо-
та е да проведе избори. Без
работещ парламент и без
възможност да се приемат
необходимите закони, слу-
жебният кабинет не може да
реагира сериозно на важните
предизвикателства, които ни
очакват

Прогнозирам, че наесен

ще се наложи да има
таван на цените

Ако няма парламент, няма
кой да го направи.

Помните ли март-април -
тогава казах, че има нужда да
наложим форсмажор. Нямаше
човек в държавата, който да
не скочи срещу мен и да не ме
обвини във всички грехове -
от некомпетентност до това,
че съм вече опасна. Сега сме
юли, виждате ли какво става в
света? Русия наложи форсма-
жор за доставки на Германия.
Германия започва да налага
форсмажор за нейните до-
ставки, включително към
български фирми. Е, можехме
ли да се чуем през март и да
го направим първи, а не да
чакаме винаги големите и гос-
подарите да го направят?

От това всичко ще загуби
българската икономика. Зато-
ва сега казваме, трябва да има
работещ парламент, трябва да
има правителство.
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В началото на август
традиционно ще пътешест-
ваме на кино с панорамата
“Кино за пътешественици”.
Започваме на 1 август в
Културния център “Г8” с
българската продукция
“Подслон в Тайланд: Засед-
нали в рая” на пътешестве-
ничката Елена Крапчева,
която ДУМА представи с
интервю. Елена и приятелят
й Майкъл планират вакан-
ция в югоизточна Азия, но
плановете им са осуетени,
след като властите в Тай-
ланд затварят границите
заради пандемията от
КОВИД-19. Двамата реша-
ват да се потопят в живота
на местните и за 18 месеца
да обиколят страната. Изящ-

Четвъртият сезон
на „Влад” тръгва от
1 август с двоен епизод

Мъжът без минало - Влад, се

завръща в ефира на БиТиВи, за да

раздаде своята финална вендета.

Последният, четвърти сезон на хи-

товия румънски сериал, който поко-

ри българските зрители и се превърна

в най-търсената телевизионна про-

грама за 2021 г., тръгва от 1 август

от 20 ч. със специална двойна серия.

От 2 август епизодите на “Влад”

ще продължат да преплитат мина-

ло и настояще в сложен пъзел от

интриги, коварства, омраза и не-

утолима жажда за отмъщение вся-

ка делнична вечер от 21 ч. Разтърсва-

щата развръзка е достъпна и онлайн

за абонатите на VOYO.

¿À≈ —¿Õƒ⁄– ”–”ÃŒ¬,
ÔËÒ‡ÚÂÎ Ë ‰‡Ï‡ÚÛ„
ƒ»¿Õ¿ ƒ¿‘Œ¬¿, ÔÂ‚Ëˆ‡
ƒ»Ã»“⁄–  Œ¬¿◊≈¬,
·Ë‚¯ Ì‡ˆËÓÌ‡ÎÂÌ
ÚÂÌ¸Ó ÔÓ ˘‡Ì„Ë
 ŒÀ‹Œ Ã»À≈¬,
˜ÎÂÌ Ì‡ Õ— Ì‡ ¡—œ
œÓÙ.  –¿—»Ã»– —œ¿—Œ¬,
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„Камелот” се завръща
в България през есента

Американската пауър метъл

банда “Камелот” идва за специален

концерт в София на 12 ноември в

зала “Христо Ботев”. Посещение-

то в България не е част от турне

на групата, а ексклузивно шоу за

региона. Нямаме търпение да по-

срещнем “Камелот” и сме сигурни,

че много български банди мечтаят

да свирят на една сцена с тях,

казват организаторите от “Со-

фия мюзик ентърпрайсис”. Тъй като

“Камелот” няма да води съпорт

банда, музикантите очакват най-

добрите предложения за българска

група, която да е специален гост на

концерта им в зала “Христо Бо-

тев”. До 31 юли вкл. организато-

рите от “СМЕ” приемат предло-

жения за българска банда, която да

открие концерта на пауър метъл

легендите на 12 ноември. Всички

заинтересовани групи могат да

изпратят свои материали на

sme@sme.bg, от които ще бъдат

избрани три кандидатури. Те ще

бъдат изпратени на “Камелот” и

бандата лично ще определи съпорт

за концерта си у нас.

Êèíîïúòåøåñòâèÿ
ïðåç àâãóñò â Ñîôèÿ
Обикаляме света по суша и море с филмите от панорамата,
представена от „POZOR” Ltd.

СНИМКА КОНСТАНТИН ЗАЙКОВ

Âàñèë Ïåòðîâ îòíîâî òðúãâà íà ñèìôîíè÷íî
òóðíå èç ñòðàíàòà íà 9 àâãóñò

Лятното турне на Васил Петров
започва на 9 август от Свети Влас на
сцената на Амфитеатър Арена от
21 ч. Следващите дати са 10 август -
на открита сцена в парка на с. Марян,
община Елена, по покана на читалище
“Наука - 1900”, 15 август - в Кърджа-
ли, в двора на Регионалния историче-
ски музей, 16 август - в Казанлък, в
Алиолувата къща, 17 август - в Пазар-
джик, на сцената на Драматичния те-
атър “К. Величков”. Концертите
продължават и през септември - в
София на 11-и в Парк-театър “Бори-
сова градина”, на 16-и в Благоевград,
в зала “Яворов”, на 17-и в Разлог,
научи ДУМА от Маргарита Тошева,
артистичен и събитиен мениджър.

Тази година Васил Петров пред-
ставя обновена концертна програма
“SymphoNY way” (симфоничен на-
чин) с нова доза хитове - от филмови
теми, през джаз стандарти, поп и рок
хитове, боса нова музика до класиче-
ски произведения на световни компо-
зитори. В програмата са и едни от
най-обичаните любовни песни от по-

следните 100 години, част от новия
му албум “Love Songs Vol.1”. Про-
ектът е отличен с първа награда за
“Музикално събитие на годината -
Вечната музика 2020” по БНТ в кате-
гория “Джаз”.

С мащабния звук на Врачанската
филхармония в аранжименти, написа-
ни за самия него, ще звучи музиката
на “Бийтълс”, “Дийп пърпъл”, Стинг,
“Кис”, филмови теми на Джон Уилямс
и Чарли Чаплин, хитове на Франк
Синатра, Дюк Елингтън, Антонио
Карлос Жобим, френска класика под
диригентската палка на маестро Хри-
сто Павлов.

На сцената с Васил Петров ще са
и джаз музикантите Йордан Тоновски
(пиано), Кристиан Желев (ударни) и
Христо Минчев (контрабас). Специа-
лен гост е “Златното момиче на цигул-
ката”, носителката на престижни меж-
дународни награди и “Музикант на
годината” Зорница Иларионова, която
ще покаже своя талант в изпълнението
на класически произведения и филмо-
ви теми.

СНИМКА “POZOR” LTD.

“Подслон в Тайланд: Заседнали в рая” на Елена Крапчева открива панорамата

ни храмове, оживени паза-
ри, необитаеми острови,
безкрайни плажове, подвод-
ни пещери, непозната фло-
ра и фауна, неустоима хра-
на и безброй усмивки - Тай-
ланд през очите на двама
чужденци, които се опитват
да живеят като местните.

Ден по-късно, на 2 ав-
густ, в Дома на киното ще
има ексклузивна прожекция
на филма “Пътищата на пи-
лигрима”. Двама испанци
решават да извървят четири
поклоннически маршрута и
да видят какво е общото
между хората, които изми-
нават десетки километри на
ден по Пътеката на инките
в Перу, Камино де Сантяго
в Испания, Тихоокеанския

хребетен път в Щатите и
Кумано Кодо в Япония.

Изключителният “Да из-
губиш от поглед света” - за
силата на човешкия дух, ще
бъде показан само на 8 ав-
густ в Културния център
“Г8”. 13 хиляди километра
и 9 месеца в открито море с
две спирки - в Хавай и Са-
моа. Без сън и без храна,
болни или изтощени, възхи-
тени от гледки, залези и ми-
гриращи китове, с носталгия
по семейството и дома, те
не спират да гребат. Когато
стъпват на континента, пред
тях вече стоят два световни
рекорда и една осъществена
мечта. Те са четири смели
жени. Скачат в една лодка и
започват да гребат, като за-

явяват на света: “Никога не
можеш да прекосиш океана,
ако не ти стиска да изгубиш
от поглед брега.” И препла-
ват Тихия океан от Амери-
ка до Австралия в подкрепа
на една кауза.

Специална прожекция в
рамките на “Кино за пъте-
шественици” ще има филмът
на финландския тандем Мар-
ти Каартинен и Никлас
Кулстрьом “Спомени от
Изтока”. Те представят ис-
торията на Густав Йон Рам-
стед - скандинавец, запле-
нен от контраста между
безкрайната шир на монгол-
ската тундра и модерния
японски мегаполис.

“Кино за пътешествени-
ци” ще продължи от 1 до
14 август в Културния
център “Г8”, Евро синема и
Дома на киното, научи
ДУМА от Здравко Григо-
ров и Ангел Хаджийски от
“POZOR” Ltd., организатор
на филмовата панорама.
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Õ‡ ·ËÚ‡Í‡:
- ◊ËÒÚÓ ÌÓ‚

Î‡ÔÚÓÔ,
Ò‡ÏÓ ‚Â‰Ì˙Ê

Â ÔÛÒÍ‡Ì!
- ŒÚ ÍÓÈ ÂÚ‡Ê?

АНАТОЛИЙ СТАНКУЛОВ

¬ŒƒŒ–¿¬ÕŒ: √ÂÓ„Ë Ã‡Ï‡˜Ó‚. ¿ÌÓ‡Í.
¿ÌËÌ‡. “Â. ¿ÎËÍ. ¿‡ÌË /flÌÓ¯/. ¿ÍÒ. “ËÒ. ≈ÎÂÌ.
—ÓÔÓÚ. œÓÚ. ŒÏ‡ÚË‰. ¬Â. ¿ÏË‰Ë. ≈‚‡Î‡.  ‡ÚÓ-
ÌË. ìŒÚÂÎî. ÀÂ. Œ¿–. ÕÂÔÂ /ƒÊÓÌ/. ÕËÎ. œÂ-
ÍËÒ. ì ‡î. ¿„‡ÒË /¿Ì‰Â/. ì≈Ì‡î. ŒÔÂÍË. ŒÍ‡.
œÒÂ.  ÎË. ì¬ÂÓî. »ÎËÍ.  ‡ÎËÏ‡Ì. ¬Ó‡ÎË.
»Ò‡ÍÓ‚ /fiËÈ/. –Ó. –‡Ì‡. ¿ÚË. ŒíÕËÎ /fi‰-
ÊËÈÌ/. ¿ÍÓÏ. ÕÓ‚ËÌ‡. ¿“¿. ŒÏ. ¬‡Ò‡Î. “‡‚‡.
¿Ï‡ÌËÚËÌ. —ËÎ‡. ì»Î‡î. ì»ÏÓÎ‡î. ì»Îî.  Ë‚Ë-
Ì‡. »‚‡ÌÓ‚‡ /ÀËÎË/. »„Ó. »‰ÓÎË. »‡Í.

Œ“¬≈—ÕŒ: »„Ì‡ÚÓ‚‡ /ÀËÎË/. –ÂÒÚÓ.  ÓÏ‡-
Ë. ≈ÓÎËÚ. –ÓÂÌÂ. ì¿ÓÏ‡î. »„. ¡ÓËÒ. ¿Ú‡Í‡.
»Î‡Ï. ÕË‚Ó. –‡Í. ŒÏÓË /‘ÛÒ‡ÍË˜Ë/.  ÎËÌ.
¬ËÎË. ≈„Í /¬ÂÌÂ/. ≈ÏËÌ /…ÓÒËÙ/. —ÓÎË. ¿Ì‡-
Ú‡ÌË. ¿Î‡‰ËÌ. œËÍË. ŒÒË. ¿‰. »Ï‡ÂÚË. ≈ÍÂ.
—‡‚‡ÌË. ¿Ì‡ÌË. ŒÔ‡Í.  ‡ÚËÎ. ÃËÎ /ÃËı‡ËÎ/.
¿ÏËÌ. ƒÂÚÂ. »‚‡ÍËÌ /fiËÈ/. —Ó‚Ë. ì¿ÌËÒî.
¬Â‡ /îÃ‡ÎÍ‡Ú‡ ¬Â‡î/. ≈ÎÓ. ì¿ÚËÎ‡î. ”‡. Œ‚‡Î.
√ÓË‚Ó. ¿Î‡ÌË. ¿ÔÂÎ. ìÕ‡  ÓÏî. ìÕ¿¬¿î. Œ /
¡Ó·Ë/. ¡ÓÚÍÓ. ¿ÎËÒ‡ /î¿ÎËÒ‡ ‚ ÒÚ‡Ì‡Ú‡ Ì‡
˜Û‰ÂÒ‡Ú‡î/. ¿ËÚ‡. »‚‡. ¬ÂÒÚË. ≈ÎË. ÿÌÓÎ‡. ¬Î‡Í.
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ТЕЛЕЦ

Не бъдете твърде
прибързани в романтич-
ната сфера, помислете
за последствията. Ак-
тивен ден.

ОВЕН

Самотни представите-
ли на знака вероятно
ще срещнат партньор и
тази връзка ще стане
сериозна.

21 март - 20 април

21 април - 21 май

БЛИЗНАЦИ

Които имат деца, тря-
бва да прекарат повече
време с тях. Останали-
те да потърсят прия-
телите.

22 май - 21 юни

РАК

Денят ще е благопри-
ятен  за  абсолютно
всички области на дей-
ност - от лични до
финансови.

22 юни - 23 юли

ЛЪВ

Не поддържайте обиди
срещу никого и се опи-
тайте да изживеете
деня спокойно и прият-
но.

23 юли - 23 август

ДЕВА

Единствената област,
която няма да ви харе-
са, е работата. Обърне-
те внимание на важна
връзка.

24 август - 23 септември

ВЕЗНИ

Не е  необходимо да
решавате важни въпро-
си точно сега. Прехвър-
лете ги за края на сед-
мицата.

24 септември - 23 октомври

СКОРПИОН

В конфликтни ситуации
трябва да се покажете
дискретно и деликатно.
Не се поддавайте на
емоции.

24 октомври - 22 ноември

СТРЕЛЕЦ

Чувствайте се свобод-
ни да работите по до-
ста трудни задачи. Те
ще бъдат в рамките на
обсега ви.

23 ноември - 21 декември

22 декември - 20 януари

КОЗИРОГ

Ще бъдете в светлина-
та на прожекторите.
Това ще ви позволи да
решите болезнени въп-
роси.

21 януари - 19 февруари

РИБИ

Добър момент е да се
обадите или да пишете
на познат или приятел,
към когото имате чув-
ства.

20 февруари - 20 март

ВОДОЛЕЙ

Отидете на  кратка
разходка. Контактът с
природата ще ви вдъх-
нови и ще възвърнете
силите си.

ХОРОСКОП

СРЯДА ЧЕТВЪРТЪК ПЕТЪКДНЕС

ПРОМЕНЛИВО С ДЪЖД

35
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

СЛЪНЧЕВО

36
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

33
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

ПРОМЕНЛИВО С ДЪЖД

34
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

ПРАВОСЛАВЕН КАЛЕНДАР

00.15 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò
¡—“¬î /Ô/

01.25 ìŒ·˘ÂÒÚ‚Ó Ë ÍÛÎÚÛ‡î
/Ô/

02.20 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-
ÌÓî /Ô/

03.15 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î /Ô/
04.10 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î /Ô/
05.10 ì¿ÌÚË‰ÓÚî /Ô/
05.40 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î /Ô/
06.50 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
07.30 ì¿ÌÚË‰ÓÚî /Ô/
08.00 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î /Ô/
09.00 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î /Ô/
10.00 “¬ Ô‡Á‡
10.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî /Ô/
11.00 “¬ Ô‡Á‡
11.15 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
12.00 ì’Û·‡‚‡ ÒË, Ú‡ÚÍÓ‚ËÌÓî
12.30 “¬ Ô‡Á‡
12.45 ìÀˇ‚‡ ÔÓÎËÚËÍ‡î /Ô/
13.45 “¬ Ô‡Á‡
14.00 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î
15.30 ÕÓ‚ËÌË
16.00 ì¿ÌÚË‰ÓÚî
16.30 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î - ÓÚ-

ÍËÚ‡ ÎËÌËˇ
17.30 “¬ Ô‡Á‡
18.00 ìÀÂ‚ËÚÂ Ë‰ÂËî Ò˙Ò —ÚÓ-

ËÎ –Ó¯ÍÂ‚
18.10 “¬ Ô‡Á‡
18.30 ÕÓ‚ËÌË - ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡ ÂÏË-

ÒËˇ
19.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî
20.00 ìÀˇ‚‡ ÔÓÎËÚËÍ‡î
21.00 ìŒ·˘ÂÒÚ‚Ó Ë ÍÛÎÚÛ‡î /Ô/
22.00 ÕÓ‚ËÌË - ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡

ÂÏËÒËˇ /Ô/
22.30 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇì /Ô/
23.05 ìÀÂ‚ËÚÂ Ë‰ÂËî /Ô/
23.15 ìÀˇ‚‡ ÔÓÎËÚËÍ‡î /Ô/

05.55 ƒÂÌˇÚ Á‡ÔÓ˜‚‡ - ÒÛÚÂ¯ÂÌ
·ÎÓÍ Ò ’ËÒÚËÌ‡ ’ËÒÚÓ‚‡
Ë —ËÏÂÓÌ »‚‡ÌÓ‚

09.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
09.10 ì¡Î‡„ÛÌËÚÂî - ‰ÂÚÒÍË ÙËÎÏ
10.00 ì¬‡ÒÍÓ ‰‡ √‡Ï‡ ÓÚ ÒÂÎÓ

–ÛÔ˜‡î - ‰ÂÚÒÍË Ú‚ ÙËÎÏ
11.10 ì–‡ÁÒÂÍÂÚÂÌË ËÌˆË‰ÂÌ-

ÚË ‚ Ó·ËÚ‡î - ‰ÓÍ. ÙËÎÏ
12.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
12.35 ÕÓ‚ËÌË Ì‡ ÚÛÒÍË ÂÁËÍ
12.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
13.00 ìΔÂ·ËˇÚî - Ú‚ ÙËÎÏ
14.00 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
14.15 ìœËÌˆÂÒ‡ ÀËÎËÙÂÂî -

‡ÌËÏ‡ˆËÓÌÂÌ ÙËÎÏ
14.30 ìœËÍÎ˛˜ÂÌËˇÚ‡ Ì‡ ÏÎ‡-

‰Ëˇ Ã‡ÍÓ œÓÎÓî - ‡ÌË-
Ï‡ˆËÓÌÂÌ ÙËÎÏ

15.00 ì–‡Ì˜ÓÚÓ ì’‡ÚÎÂÌ‰î -
Ú‚ ÙËÎÏ

15.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
16.00 ¡˙ÁÓ, ÎÂÒÌÓ, ‚ÍÛÒÌÓ /Ô/
16.30 ì ÎËÌËÍ‡ Ì‡ ÚÂÚËˇ

ÂÚ‡Êî - Ú‚ ÙËÎÏ
17.00 ŒÎÚ‡ËÚÂ Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇ
17.15 ì–‡ÁÒÂÍÂÚÂÌË ËÌˆË‰ÂÌ-

ÚË ‚ Ó·ËÚ‡î - ‰ÓÍÛÏÂÌ-
Ú‡ÎÂÌ ÙËÎÏ /7 ÂÔËÁÓ‰/

18.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
18.30 Œ˘Â ÓÚ ‰ÂÌˇ - ÍÓÏÂÌ-

Ú‡ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ
19.00 ìΔÂ·ËˇÚî - Ú‚ ÙËÎÏ
20.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
20.45 —ÔÓÚÌË ÌÓ‚ËÌË
21.00 –ÂÙÂÂÌ‰ÛÏ Ò ƒÓ·ËÌ‡

◊Â¯ÏÂ‰ÊËÂ‚‡
22.00 ì¬ËÍËÌ„ËÚÂî - Ú‚ ÙËÎÏ

/6 ÒÂÁÓÌ, 6 ÂÔËÁÓ‰/ (16)
22.45 ”ÒÚÓÈ˜Ë‚ÓÒÚ: »ÒÚÓËË Ì‡

ıÓ‡, ÍÓËÚÓ Ô‡‚ˇÚ ÔÓ-
ÏÂÌË - œ‡ÎÂÒÚËÌ‡, ‰Ó-
ÍÛÏÂÌÚ‡ÎÌ‡ ÔÓÂ‰Ëˆ‡

23.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
23.25 ìÃÓ„˙˘‡Ú‡ ¿ÙÓ‰ËÚ‡î -

Ë„‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
01.00 ì–‡Ì˜ÓÚÓ ì’‡ÚÎÂÌ‰î -

Ú‚ ÙËÎÏ
01.45 ¡Ë·ÎËÓÚÂÍ‡Ú‡ /Ô/
02.15 ¬Â˜Ì‡Ú‡ ÏÛÁËÍ‡ /Ô/
02.45 «Ì‡ÂÚe ÎË, ˜Â...
02.50 ìÃÓ„˙˘‡Ú‡ ¿ÙÓ‰ËÚ‡î -

Ë„‡ÎÂÌ ÙËÎÏ /Ô/

06.00 ì“‡ÌÒÙÓÏ˙Ò: ¿Í‡‰Â-
ÏËˇ –ÂÒÍ˛ ¡ÓÚÒî - ‡ÌË-
Ï‡ˆËˇ, ÒÂË‡Î, ÂÔ.14

06.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî /Ô./ - ÔÛ·-
ÎËˆËÒÚË˜ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ

07.00 ì“‡ÁË ÒÛÚËÌî - ËÌÙÓ-
Ï‡ˆËÓÌÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘ «Î‡ÚËÏË …Ó˜Â‚

09.30 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î - ÚÓÍ¯ÓÛ
Ò ‚Ó‰Â˘Ë ƒÂÒËÒÎ‡‚‡
—ÚÓˇÌÓ‚‡ Ë ¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙
 ‡‰ËÂ‚

12.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Ó·Â‰Ì‡
ÂÏËÒËˇ

12.35 ì ÓÏËˆËÚÂ Ë ÔËˇÚÂÎËî
/Ô./ - ÍÓÏÂ‰ËÈÌÓ ¯ÓÛ

13.20 ì—Ú‡ÌË ·Ó„‡Úî /Ô./ - ÍÛËÁ
¯ÓÛ

14.20 ìœÓ-Í˙ÒÌÓÚÓ ¯ÓÛ Ì‡ ÕË-
ÍÓÎ‡ÓÒ ÷ËÚËË‰ËÒî /Ô./

15.00 œÂÏËÂ‡: ì¡Ûˇ ÓÚ
Î˛·Ó‚î - ÒÂË‡Î, Ò.12

16.00 œÂÏËÂ‡: ìŒ·Â˘‡ÌËÂî
- ÒÂË‡Î, Ò.4

17.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ
17.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî - ÔÛ·ÎË-

ˆËÒÚË˜ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘ ÷‚ÂÚ‡ÌÍ‡ –ËÁÓ‚‡

18.00 ì—Ú‡ÌË ·Ó„‡Úî /Ô./ - ÍÛËÁ
¯ÓÛ

19.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - ˆÂÌÚ-
‡ÎÌ‡ ÂÏËÒËˇ

20.00 œÂÏËÂ‡: ìŒÔ‡ÒÌÓ ËÁ-
ÍÛ¯ÂÌËÂî - ÒÂË‡Î, Ò.3
ÂÔ.74

21.00 œÂÏËÂ‡: ì“‡ÚÍÓ‚ˆËî -
ÒÂË‡Î, ÂÔ.96

22.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Í˙ÒÌ‡
ÂÏËÒËˇ

22.30 ìœÓ-Í˙ÒÌÓÚÓ ¯ÓÛ Ì‡
ÕËÍÓÎ‡ÓÒ ÷ËÚËË‰ËÒî
/Ì‡È-‰Ó·ÓÚÓ/

23.00 ìƒÓ·ËˇÚ ‰ÓÍÚÓî - ÒÂ-
Ë‡Î, Ò.5 ÂÔ.15

00.00 ì‘ÂÈÒ¡Ó„î - ÒÂË‡Î,
ÂÔ.15

01.00 ì‘‡ÏËÎËˇÚ‡î - ÒÂË‡Î,
ÂÔ.2

02.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ /Ô./
02.30 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î /Ô./ - ÚÓÍ-

¯ÓÛ
04.30 ì¡Ûˇ ÓÚ Î˛·Ó‚î /Ô./ -

ÒÂË‡Î, Ò.12

05.35 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî

09.00 ÕÓ‚ËÌË

09.20 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî

09.50 ìΔË‚ÂÈ Á‰‡‚ÓÒÎÓ‚ÌÓ!î

10.35 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

12.00 ÕÓ‚ËÌË /Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË/

12.15 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

15.00 ÕÓ‚ËÌË /Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË/

15.15 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

18.00 ¬Â˜ÂÌË ÌÓ‚ËÌË /Ò˙Ò

ÒÛ·ÚËÚË/

18.20 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

21.00 ì¬ÂÏÂî - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÔÓ„‡Ï‡

21.45 ìƒÓ‚Â‰ÂÌËˇÚ ·‡˘‡î - ÂÔ.

3 Ë 4

23.45 ì√ÓÎˇÏ‡Ú‡ Ë„‡î - Ú‚ ¯ÓÛ

00.35 ì¬ ‰ÂÈÒÚ‚ËÚÂÎÌÓÒÚî - Ú‚

¯ÓÛ

01.35 ìÕÂÍ‡ „Ó‚ÓˇÚî - ÚÓÍ¯ÓÛ

03.05 ìƒÓ‚Â‰ÂÌËˇÚ ·‡˘‡î - ÂÔ.

3 Ë 4

04.00 ì¬ÂÏÂî - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÔÓ„‡Ï‡

04.45 ìƒÓ‚Â‰ÂÌËˇÚ ·‡˘‡î - ÂÔ.

3 Ë 4

ПРОМЕНЛИВО С ДЪЖД

СКРЪБНИ ВЕСТИ

—‚. ≈ÏÓÎ‡È
·ËÎ ÔÓÒÂ˜ÂÌ Ò ÏÂ˜
Á‡‡‰Ë ‚ˇ‡Ú‡ ÒË

◊ÂÒÚÌËˇÚ ÔÂ-
Á‚ËÚÂ ≈ÏÓÎ‡È Ë
ÌÂ„Ó‚ËÚÂ Ò˙ÒÚ‡-
‰‡ÎˆË - Ò‚Â˘Â-
ÌÓÏ˙˜ÂÌËˆËÚÂ ≈-
ÏËÔ Ë ≈ÏÓÍ‡Ú,
·ËÎË ËÂÂË Ì‡ Ò‚Â-
Ú‡Ú‡ ÕËÍÓÏË‰ËÈÒÍ‡ ˆ˙Í‚‡.

œÓ‡‰Ë ÒÚ‡ı ÓÚ ÂÁË˜ÌË-
ˆËÚÂ ÚÂÁË ÚËÏ‡ √ÓÒÔÓ‰ÌË
ÒÎÛÊËÚÂÎË ÒÂ ÍËÂÎË Ì‡ ‡Á-
ÎË˜ÌË ÏÂÒÚ‡, ÌÓ ˘ÓÏ ÌˇÍ˙‰Â
ÒÂ ÔÓˇ‚ˇ‚‡Î Û‰Ó·ÂÌ ÒÎÛ˜‡È,
ÚÂ ÔÓÛ˜‡‚‡ÎË ÂÁË˜ÌËˆËÚÂ Ì‡
Ò‚ÂÚ‡Ú‡ ‚ˇ‡ Ë „Ë Ó·˙˘‡ÎË
Í˙Ï ’ËÒÚ‡. “‡Í‡ Ò‚ÂÚË ≈-
ÏÓÎ‡È, Í‡ÚÓ ‚Ë‰ˇÎ ÎÂÍ‡ˇ
œ‡ÌÚÂÎÂÈÏÓÌ, ÒÎÂ‰ ·Ó-
„Ó‚‰˙ıÌÓ‚ÂÌ‡ ·ÂÒÂ‰‡ „Ó
Ó·˙Ì‡Î Í˙Ï ’ËÒÚ‡. ¿ ÍÓ„‡ÚÓ
œ‡ÌÚÂÎÂÈÏÓÌ ·ËÎ Á‡‰˙Ê‡Ì
Á‡ Ï˙˜ÂÌËˇ ÓÚ ÌÂ˜ÂÒÚË‚Ëˇ ËÏ-
ÔÂ‡ÚÓ Ã‡ÍÒËÏË‡Ì Ë ·ËÎ Á‡-

ÔËÚ‡Ì ÓÚ ÍÓ„Ó ÒÂ Â Ì‡Û˜ËÎ Ì‡
ıËÒÚËˇÌÒÍ‡ ‚ˇ‡, Ò‚ÂÚÂˆ˙Ú,
Í‡ÚÓ ÌÂ ·ËÎ ‚ Ò˙ÒÚÓˇÌËÂ ‰‡
ËÁÎ˙ÊÂ, ‡ÁÍËÎ ËÏÂÚÓ Ì‡
Ò‚ÂÚËˇ ıËÒÚËˇÌÒÍË ÔÂÁ‚Ë-
ÚÂ ≈ÏÓÎ‡È. —‚ÂÚË ≈ÏÓÎ‡È
Ë ÌÂ„Ó‚ËÚÂ Ò˙ÒÎÛÊËÚÂÎË ≈-
ÏËÔ Ë ≈ÏÓÍ‡Ú ·ËÎË Á‡‰˙-
Ê‡ÌË Ë ‰Ó‚Â‰ÂÌË ‚ ÌÂ˜ÂÒÚË-
‚ÓÚÓ Ò˙‰ËÎË˘Â.

Õ‡ ‡ÁÔËÚ‡ ÚÂ Ï˙ÊÂÒÚ‚Â-
ÌÓ ËÁÔÓ‚ˇ‰‡ÎË ’ËÒÚ‡ Ë ÔÓ-
ıÛÎËÎË ÒÍ‚ÂÌËÚÂ Ë‰ÓÎË Ë
ÚÂıÌËÚÂ ÔÓÍÎÓÌÌËˆË; Á‡‡‰Ë
ÚÓ‚‡ ÚÂ Á‡‚˙¯ËÎË ÊË‚ÓÚ‡
ÒË Ò ÔÓÒË˜‡ÌÂ Ò ÏÂ˜.

÷˙Í‚‡Ú‡ ÔÓ˜ËÚ‡ Ì‡ 26 ˛ÎË —‚. Ò‚˘Ï˜Í ≈ÏÓÎ‡È.
—‚. ÔÔÏ˜ˆ‡ œ‡‡ÒÍÂ‚‡ –ËÏÎˇÌÍ‡

“Морето се обвива с прелестни дантели.
Ах, какви са нежни и сребристо бели!
А пък водорасли... Колко са красиви!
Леко потреперват - балерини живи!”...

С много обич от семейството

починал на 86 г.

о.з. полк. инж.
ДОЧО ПЕНЧЕВ ЧАКЪРСКИ

Изминаха шестнадесет години
без

(1941 г. - 2021 г.)
Няма я твойта топлина и усмивка, с която ни

даряваше.
За нас остана... “мъка, и в мъката любов”!

26.07.2022 г.
От семейството

ВЪЗПОМЕНАНИE

Преди 9 месеца почина нашата
лъчезарна съпруга, майка и баба

ТОДОРКА ЕВТИМОВА
ПЪНДЕВА-ПОПОВА
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œ˙‚Ë Á‡Ï. „Î‡‚ÂÌ
Â‰‡ÍÚÓ
ÕÓ‡ —ÚÓË˜ÍÓ‚‡
«‡Ï. „Î‡‚ÌË
Â‰‡ÍÚÓË
»Ì‡ ÃËı‡ÈÎÓ‚‡
imihaylova@duma.bg
“‡Ìˇ ƒÊ‡‰ÊÂ‚‡
tgeneva@duma.bg
ŒÚ„Ó‚ÓÂÌ ÒÂÍÂÚ‡
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igizdov@duma.bg
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—ÓÙËˇ, ÊÍ. "ƒÛÊ·‡" 1,
ÛÎ. "»ÎËˇ ¡Â¯ÍÓ‚" 3¿

œÂ˜‡Ú

duma@duma.bg

ÕÂÔÓ˙˜‡ÌË Ï‡ÚÂË‡ÎË ÏÓÊÂ
‰‡ ÌÂ ·˙‰‡Ú ÔÛ·ÎËÍÛ‚‡ÌË. ÕÂÔÓÚ˙ÒÂ-
‰Ó
–˙ÍÓÔËÒË ÌÂ ÒÂ ‚˙˘‡Ú.

Ръководството на Ботев
Пд реши да гласува доверие
на треньора Азрудин Вален-
тич и засега той ще остане
начело на “канарчетата”,
съобщиха близки до клуба.
Въпреки слабия старт на

Една от големите фен фракции на
ЦСКА - “Офендърс”, стартира кампа-
ния под наслов “На всяка цена - вън от
ЦСКА”. “Червените” запалянковци
разпънаха транспаранти с лозунга на
Сектор “А” на ст. “Българска армия”
и пред офиса на съсобственика на клу-
ба Гриша Ганчев - “Литекс тауър”, в
София часове преди снощния мач на
играчите на Саша Илич с вървящия
отлично тим на Черно море.

“Червените” се представят колеб-
ливо, като завършиха 1:1 с Локо Сф в
“Надежда”, а преди това разбиха Арда
с 3:0 с хеттрик на бразилеца Маури-
сио Гарсес. На старта в Лигата на кон-
ференциите обаче столичани не успя-
ха да победят 10 от Македония Гьорче
Петров в Скопие и завършиха 0:0

Ôåíîâå íà ÖÑÊÀ îòíîâî
ñðåùó Ãàí÷åâ

преди реванша в София в четвъртък.
От “Офендърс” публикуваха сним-

ка на лозунга във фейсбук, при което
добавиха “Цека, не си желан на Арми-
ята!” Това послание е за шефа на
ЦСКА 1948 Цветомир Найденов, кой-
то също има амбиция да се настани в
Борисовата градина.

Фотото веднага бе публикувано и
на други фенски страници. Ултрасите
на клуба бойкотират масово шефовете
на “червените”, след като любимците
им загубиха финала за Купата на Бълга-
рия от Левски (0:1) през май.

“Офендърс” е организацията, коя-
то през февруари 2021 г. зададе кри-
тични въпроси към ръководството на
ЦСКА. В отговор Ганчев заяви, че с
партньора му Юлиян Инджов се от-

Òðåíüîðúò Âàëåíòè÷ îñòàâà â Áîòåâ Ïä
сезона, отстраняване на
босненския специалист не
стои на дневен ред. Вален-
тич спечели бронзовите ме-
дали с Ботев Пд и класира
тима в турнира Лига на кон-
ференциите, където завърши

Желанието е собствеността
на клуба да бъде сменена

ВТОРА ЛИГА, II КРЪГ
Добруджа - Миньор 2:0 1:0 Дими-

тров (23) 2:0 Милушев (58), ЧК: Ди-
митров (Д-55); Монтана - Витоша Б
3:1 3:0 Йорданов (29, 42 и 56) 3:1
Христов (66); снощи: Ботев Пд-2 -
Спортист Св; днес, 18.00: Созопол -
Спартак Пл.

0:0 в София с кипърския
АПОЕЛ. Това запазва шан-
совете на “жълто-черните”
да продължат в Европа.
След края на последния мач
с Арда (0:2) и втората до-
макинска загуба на Ботев

Пд, “бултрасите” започнаха
да скандират “Оставка”, а
босненецът призна, че е го-
тов да напусне, ако това ще
е от полза на тима. Засега
това няма да се случи и той
ще остане в “Коматево”.

Транспарантът бе разпънат на “Армията”

“Червените” ултраси не подминаха и офиса на Гриша Ганчев в София

теглят. Впоследствие се оказа, че това
не е така и те останаха начело на клу-
ба. Тази пролет от “Офендърс”, включ-
ваща 50-ина запалянковци, отново се
изправиха с критики срещу Ганчев.

Недоволството бе насочено към начи-
на на управление на клуба, като фено-
вете го определиха за аматьорски.
Впоследствие и фенклуб “Сектор Г”
обяви бойкот на мачовете.

ГЛЕДАЙТЕ

ФУТБОЛ
ПО ДИЕМА СПОРТ 3
ШАМПИОНСКА ЛИГА
22.00 Шамрок Роувърс -
Лудогорец (0:3)
ПО ДИЕМА СПОРТ
18.00 Созопол - Спартак Пл
ПО МАКС СПОРТ 4
3.30 Барселона - Ювентус
ПО БНТ 3
ЕП ЗА ЖЕНИ В АНГЛИЯ
22.00 Англия - Швеция (1/2-финал)
ПО МАКС СПОРТ 1
ТЕНИС
12.00 Турнир в Кицбюел (мъже)
ПО МАКС СПОРТ 2
17.00 Турнир в Умаг (мъже)
ПО МАКС СПОРТ 3
18.00 Турнир в Атланта (мъже)
ПО ЕВРОСПОРТ 1
КОЛОЕЗДЕНЕ
18.00 Обиколка на Валония
(IV етап)

РЕЗУЛТАТИ

EFBET ЛИГА
III КРЪГ
Локо Пд - Хебър 2:1 1:0 Дионе (1)

1:1 Чаворски (35-д) 2:1 Боруков (64);
снощи: Септември Сф - Ботев Вр;
ЦСКА - Черно море.
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Легендата Майкъл Джонсън се усъмни
в резултатите на 100 м с препятствия

Îùå äâà ðåêîðäà
ïàäíàõà â Þäæèéí

Осемнадесетото световно
първенство по лека атлетка в
Юджийн, Орегон, завърши
бляскаво с нови два световни
рекорда.

В последната дисциплина от
програмата - овчарски скок,
феноменалният Арманд Дуплан-
тис спечели с 6,21 м първа све-
товна титла на открито, като
подобри собствения си свето-
вен рекорд. 22-годишният швед
премина височината от втори

Олимпийският шампион Франция спечели волейболната Лига
на нациите за мъже. Воденият от Андреа Джани тим пречупи дра-
матично отбора на САЩ с 3:2 гейма (25:16, 25:19, 15:25, 21:25,
15:10) в големия финал на турнира, игран пред близо 8500 зрители
в зала “Унипол Арена” в Болоня.  Над всички бе обявеният за МВП
на финала и за най-добър диагонал Ървин Нгапет с 22 т. (1 блок).
Жан Патри добави 17 т. за Франция. Аарън Ръсел реализира 20 т.
за САЩ. “Петлите” за първи път в историята триумфират в най-
комерсиалната надпревара във волейбола след загубения финал от
Русия с 0:3 гейма през 2018 г. САЩ за втори път загубиха финал
след 2019 г., когато паднаха от “Сборная” с 1:3 гейма. Амери-
канците имат и бронзов медал от 2018 г. Световните шампиони
от Полша спечелиха бронзовите медали, като разбиха домаки-
ните от Италия с 3:0 гейма (25:16, 25:23, 25:20). СНИМКА FIVB

Ôðàíöèÿ ëèêóâà
â Ëèãàòà íà íàöèèòå

СНИМКА СПОРТАЛ

Шведът Арманд Дуплантис спечели световната
титла в Юджийн със световен рекорд 6,21 м

опит. Той имаше проблем един-
ствено на 5,87 м, които също
преодоля от втори опит. След
това прелетя от първи път над
5,94 м, 6,00 м и 6,06 м и оттам
направо заяви рекордната кота.
Шведът вече притежава всички
титли от големи първенства
плюс световния рекорд. Той е
олимпийски шампион от Токио
2020, на Световното в Доха
2019 остана втори, а през зима-
та спечели планетарната титла в

зала в Белград отново със све-
товен рекорд. Арманд има евро-
пейски титли в зала и на откри-
то, както и диамантен трофей
през 2021 г.

Вицешампионът от Токио
Кристофър Нилсен (САЩ) от-
ново остана със сребърен ме-
дал с 5,94 м. Със същия резул-
тат Джон Обиена (Филипини)
спечели бронз с нов рекорд на
Азия.

“Това беше медалът, който
ми липсваше. Обикновено све-
товният рекорд винаги е някъде
в съзнанието ми, но този път
бях съсредоточен върху това да
спечеля”, обяви Дуплантис.

Тоби Амусан поднесе супер-
сензацията на първенството. 25-
годишната нигерийка подобри
на два пъти световния рекорд в
бягането на 100 м с препятст-
вия в рамките на 2 часа. На
финала тя заслужи златото с

12,06 сек. (но при попътен вятър
над допустимото - 2,5 м/сек.).
Преди това на полуфинала ни-
герийката счупи рекорда с 12,12
сек. Сребърния медал с 12,23
сек. заслужи Британи Андерсън
(Ям), а със същия резултат олим-
пийската шампионка от Токио
2020 Джасмин Камачо-Куин
(ПРико) взе бронз. Вицешампи-
онката от Токио 2020 и от Доха
2019 г. Кендра Харисън (САЩ)
бе дисквалифицирана.

“Целта беше да изляза и да
спечеля това злато и го напра-
вих. Вярвам във възможностите
си, но не очаквах да поставя
световен рекорд”, призна Аму-
сан, която беше четвърта в Доха
и в Токио.

Легендарният Майкъл
Джонсън, бивш световен ре-
кордьор на 200 м, постави под
съмнение времената на 100 м
с препятствия. “Не вярвам, че

тези времена са правилни.
Световен рекорд, подобрен с
0,08 сек.! 12 лични рекорда. 5
национални рекорда. И цитат
на Синди Сембър (Вбр) след
нейния личен и национален ре-
корд: “Мислех, че бягам бав-
но!”. Всички атлетки изглеж-
даха шокирани”, написа
Джонсън в туитър.

Световният рекордьор в де-
сетобоя и двукратен олимпий-
ски вицешампион Кевин Май-
ер (Фр) при завръщането си в
сектора събра 8816 т. и взе
втора световна титла след Лон-
дон 2017.

Бляскавото представяне на
американците на първия шампи-
онат в САЩ завърши с победи-
те на двете им щафети на 4х400
м и с титлата на Атинг Му на
800 м при жените с най-добър
резултат в света за сезона -
1:56,30 мин.

Макс Верстапен записа седма победа за сезона
във Формула 1 и общо 27-а в кариерата си. Пи-
лотът на Ред Бул триумфира уверено и за Гран
при на Франция. Световният шампион финишира
за 1:30:02,112 ч. Втори на пистата “Пол Рикар” се
нареди Люис Хамилтън (Вбр, Мерцедес) - на
10,587 сек., а последен на стълбицата се качи
Джордж Ръсел (Вбр, Мерцедес) - на 16,495 сек.
Големите губещи от старт №12 за сезона са от
Ферари. Основният им пилот Шарл Льоклер води
колоната първите 18 обиколки, но направи грешка
и се разби в предпазната стена. Съотборникът му
Карлос Сайнц се класира пети на 28,872 сек., като
испанецът беше изпреварен и от Серхио Перес
(Мек, Ред Бул).

Историческо бе представянето на Хамилтън -
седемкратен световен шампион. За британеца това
беше старт №300 във Формула 1.

Начело в генералното класиране е Верстапен с
233 т., пред Льоклер - 170, Перес - 163, и др. При
конструкторите начело е Ред Бул с 396 т., пред
Ферари - 314, Мерцедес - 270, и др.

Следващото състезание е в неделя в Унгария.

Лудогорец ще гони пореден евроуспех. “Орли-
те” гостуват тази вечер на Шамрок Роувърс в ре-
ванш от II предварителен кръг в Шампионската лига.
Българският доминатор спечели първата среща с 3:0
и всичко изглежда решено.

Техническият директор на клуба Козмин Моци
зове за пълна концентрация и да не се допуска ни-
какво подценяване.

“Момчетата вече знаят, че лицето на този отбор,
което видяхме в Разград, няма нищо общо с предста-
вянето им като домакин. Те ще излязат да играят
атакуващ футбол и в някои моменти атакуват със 6-
7 човека, даже никой не знае с колко. Нашите състе-
затели са умни и са наясно, че още не е решено
всичко, и се надявам, че ще си тръгнем и от Дъблин
с победа”, каза Моци.

“Няма начин да подценим съперника. Имаме го-
лямо уважение. Искам да играем на 100%. Мачът ще
е различен. Наясно сме, че са ни проучили повече и
ще играят с много енергия”, каза на заминаване тре-
ньорът Анте Шимунджа.

Нови договори с тима подписаха капитанът
Антон Недялков и Оливие Вердон.

Ивелин Попов скочи
на бившия селекционер по
футбол Ясен Петров. По-
лузащитникът смята, че от
БФС се изгонили доста
късно пловдивчанина, кой-
то си тръгна през юни.
Според трикратния Футбо-
лист №1 на България на-
следникът на Петров -
Младен Кръстаич, ще има
значително по-добри ре-
зултати. “Много неща се
случваха в националния
отбор и никой не задаваше
въпроси, никой не питаше,
а когато видя футболисти-
те отвътре, разказват всич-
ко. Ако се интересуват
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малко повече, може да из-
лязат много неща. Не
може да се изтъкват при-
чини, че не са викали да-
ден футболист, защото не
бил достатъчно весел за
колектива. Това момчето
си го каза (Даниел На-
умов), но мина и замина.

Вече 26 или 27 мача
не играя за националния
отбор и имаме 3 победи,
едната е с Гибралтар. В
последните мои 26 мача,
не казвам, че само аз съм
причината, имахме 10-11
успеха. Как при Петър
Хубчев тези футболисти
се класираха за бараж, а
сега модерното е “подмла-
дяване”, “дал съм шанс на
68 души”, заяви в “Сту-
дио Дерби” Попов.


